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علت قطع برق، استخراج رمز ارز نیست
توقف سرمایه گذاری وفرسودگی شبکه توزیع وتولید است

سنگاندازیفراترازقانونبانکها؛
خرید و فروش وام ازدواج، بازی جدید 

دلالان در زمین زوج های جوان
اگرچــه اخذ ضامــن بــرای پرداخت تســهیلات بانکی امری 
قانونی محســوب می شــود، ولی بنا بر ادعای زوج های جوان 
آنچه ایــن روزها از ســوی برخــی بانک هــای عامل  تحت 
عنــوان ضامن و یا همان وثیقه به آنها تحمیل می شــود، فراتر 
از ضوابــط پیش بینی در قانون اســت و این رویــه فرا قانونی 
 باعث شــد تا اکثــر آنها موفق بــه دریافت وام ازدواج نشــوند.
بررســی ما نشان می دهد ضامن مد نظر بانک که شامل یک یا 
۲ کارمند با حقوق بالا و یا کاســب فاقد چک برگشتی و خوش 
حساب است و این سنگ اندازی بانک ها باعث شد تا اکثر زوج های جوان که ماه ها در انتظار 
دریافت این تسهیلات قرار دارند سرآخر نیز به ناچار به دلیل ناتوانی در تامین وثیقه مورد نظر 
بانک ها  تسهیلات ازدواج  ۵۰۰ تا یک میلیارد ریالی خود را را به طور میانگین در ازای دریافت 
۱۰۰ تا ۲۰۰ میلیون ریال  و گاها نیز بسته به اطلاع زوج های جوان از مزیت وام ازدواجشان که 
با سود چهار درصد و اقساط بیش از یک دهه پرداخت می شود، پنج تا ۱۰ درصد بیش از این 

میزان در اختیار دلالان قرار می دهند.
این در حالیست که طبق گزارش رسمی دلالان این تسهیلات را بین پنج و حتی گاها ۱۰ 
برابر دستخوشــی که به زوج های جوان رداخت کردند، به بازاریان و کسبه ها و حتی برخی 
کارآفرینانی که به دلیل چک برگشتی و یا حتی بروکراسی اداری بانکی حال و حوصله دریافت 
مستقیم تسهیلات را ندارند، به فروش می رسانند و سالانه از قبل این وام ها چندین میلیارد 

ریال به جیب می زنند.
در حالی از نظر زوج های جوان مهمترین مشکل سد راه دریافت تسهیلات ازدواج سخت 
گیری بانکها در تامین ضامن آن هم ۲ تا سه کارمند و با کاسب خوش حساب فاقد چک برگشتی 
و وام معوقه است، که بر اساس بخش نامه بانک مرکزی، بانک ها موظف به پرداخت وام ازدواج 
با یک ضامن معتبر و سفته هستند،  با این حال همواره گزارشاتی از سوی متقاضیان از عدم 
پرداخت وام با یک ضامن شنیده می شود به طوری که بسیاری از بانک ها از پرداخت وام با یک 
ضامــن خودداری می کنند و وجود حداقل دو ضامن معتبر را برای پرداخت وام ازدواج الزامی 
می دانند، بانک ها شرایطی را برای ضامن معتبر عنوان می کنند که به نوعی سخت گیری است، 

با برخوردهای سلیقه ای، شیرینی آغاز زندگی مشترک را به کام جوانان تلخ کردند.
مدیرمسئول

مســئله حیوانات و حقوق حیوانات در دهه اخیر بیشتر 
در افکار عمومی مطرح می شــود. هرچند سابقه این حقوق 
در کنوانسیون های بین المللی به کنوانسیون رامسر، توکیو و 
استکهلم برمی گردد. موضوعی است که پیش از این درباره 
آن بحث شــده و قوانینی برای آن تصویب شده است. اما در 
چند ســال گذشــته با ورود پلیس و محاکم قضایی به این 
قضیه و مجادله هایی که در حوزه عمومی با حقوق حیوانات 
می شود بیشتر این مسئله را در افکار عمومی برجسته کرده 
اســت. یک هفته پیش موضوع سگ گردانی مجددا مطرح 
شــد و پلیس آن را ممنوع اعلام کرد. قوانین ایران، اسناد و 
 کنوانســیون های بین المللی در ایــن رابطه چه می گویند؟

حیوانات نیز حقوق خود را دارند و برخلاف انسان ها همدیگر 
را می خورند؛ ولــی حق و حقوق هم را پایمال نمی کنند. از 
زمانی که قشر خاکستری مغز انسان ها تکامل پیدا کرد و انسان 
اولیه از جنگل بیرون آمد و غارنشین و بعدها شهرنشین شد 
و شــروع به تامین منافع خود از حیوانات کرد، ناخودآگاه به 
این نتیجه رســید که اگر حق و حقوق آنها را رعایت نکند 
آنها نیز حق و حقوق انســان را رعایت نمی کنند. یعنی اگر 
شــروع به گوسفندداری کرده ایم با مراقبت ناصحیح، از آنها 
شــیر کافی نمی گیریم. اگر از جان گوســفندان محافظت 
نکنیم، گرگ آنها را می درد و اگر در برابر بیماری محافظت 
نشــوند، نمی توانند بره بزایند. درحقیقــت رعایت حقوق 
حیوانات همیشــه بود، ولی ظواهر آن فرق کرده اســت. در 
دین اســلام مباحــث جالبی در رابطه با حقــوق حیوانات 
مطرح شده است و با تعمق در آنها اطلاعات خوبی به دست 
می آید، به طوری که اگر امروز کســی ایــن حرف ها را تکرار 
 کند، گفته خواهد شد انسانی بسیار روشنفکر و به روز است.

اول بایــد حقوق حیوان و بعد حقوق خــود را رعایت کند. 
این حرف غربی نیســت و در قرآن آمده است. در کتابی از 
علامه محمدتقی جعفری در رابطه با همزیستی با حیوانات 
گفته شده است اگر از حیوانی نگهداری می کنید، حقوق او 
را رعایت نکنید، غذای مناسب به او ندهید، مکان نگهداری 

مناسب نداشــته باشــد و بهداشت مناســب او را رعایت 
نکنید، حاکم شــرع می تواند شما را به شلاق محکوم کند. 
در حالی که امروز اگر کســی به خرس ســنگ بزند قانونی 
نداریــم تا او را مجازات کنیــم. در مرحله ای دیگر حیوانات 
مونس و همدم ما می شــوند و ما آنهــا را به خانه های خود 
می آوریم. حق و حقوق آنها باید رعایت شــود. سگ جرمی 
مرتکب نشــده که سگ خلق شده است. پس به ذات اینکه 
 چه حیوانی اســت حــق و حقوقی از او ضایع نمی شــود.
درمورد حیوانات خانگی با چند نوع حیوان و چند گروه آدم 
مختلف سروکار داریم و اختلاف نظر به  وجود می آید. گاهی 
پلیس و کســی که دم از حقوق حیوانات می زند یک حرف 
می گویند، اما نوع بیان آنها با هم تفاوت دارد. قطعا شهرهای 
ما برای شهروندان ساخته شده است و باید حقوق شهروندان 
در آنها رعایت شود و کسی که حیوانی با خود همراه دارد بر 
بخشــی از حقوق خود این را می گنجانــد و در کنار آن، آن 
شخص موظف به رعایت حقوق این حیوان است. شهرداری 
موظف به سیر کردن شکم تمام حیوانات نیست، ولی موظف 
است اگر کسی حیوانی داشت جایی برای راه بردن او فراهم 

کند. این منطقی است. در هیچ کجای شرع ما، حق داشتن 
حیوان از انسان سلب نشده است؛ ولی حیوان داریم تا حیوان؛ 
یکی اینکه نباید از حیواناتی نگهداری کنیم که به نوع بشر 

آسیب می زنند. دوم نباید حیوانات در حال انقراض باشند. سوم 
اینکه نگهداری از حیوان نباید به گونه ای باشد که بهداشت 
شهر را به خطر بیندازد؛ البته این مسئله دو طرفه است، نه 
حیوان بهداشت شهر را به خطر بیندازد و نه انسان بهداشت 
حیوان را نادیده بگیرد. در دو دهه اخیر مردم بیشتر به داشتن 
حیوانات خانگی روآورده اند. همان طور که تمایل آنها به داشتن 

ماشین بیشتر شده است. 
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مقابلهکنیم. 
اگر پلیــس بدون منطق بگوید هیچ کســی حق ندارد 
ســگ خود را بیــرون بیــاورد، اولین اتفاق این اســت که 
مردم توجــه نمی کنند و حــرف پلیس ضایع می شــود. 
 در این مرحلــه باید فکر کنیم و حرفــی بی منطق نزنیم.

شهر جای شهروند است و ما باید جایی برای حیوانات در نظر 
بگیریم. این نقص شهرداری است که در مقابل در ورودی هر 
پارکی می نویسد سگ گردانی ممنوع است. شهرداری موظف 
به سیر کردن شکم تمام حیوانات نیست، ولی موظف است اگر 
کسی حیوانی داشت جایی برای راه بردن او فراهم کند. این 
منطقی است. در هیچ کجای شرع ما حق داشتن حیوان از 

انسان سلب نشده است چون کار حیوان شهری حمله کردن 
به آدم ها نیست. ما به آنجا رسیده ایم که اگر انسانی همنوع 
خود را بکشد، او را اعدام می کنیم؛ اما به آن مرحله نرسیدیم 

که مجازات برای صاحبان سگهایی که آسیب میزنند تعیین 
کنیم تا صاحب ســگ خطرناک به خوداجازه ندهد درجای 
عمومی ســگ را بگرداند.همان قدر که عدم رعایت حقوق 
 حیوانات بد اســت، حمایت بیش از حد از آنها نیز بد است. 
همان قدر که من حق دارم سگم را برای پیاده روی بیرون ببرم 
همان قدر نیز انســانی حق دارد از او خوشش نیاید. در اروپا 
قوانینی در رابطه با حیوانات وجود دارد. پلیس اروپا ماشینی 
را که سگ تا کمر از شیشه بیرون آمده است جریمه می کند. 
سگ در مترو باید پوزه بند داشته باشد. ما خلاهای قانونی داریم 
و قانون گذاران ما وقت فکر کردن به چنین مواردی را ندارند. 
البته روحیه رسیدگی به این موضوعات را نیز ندارند. این بسیار 
مهم اســت. جوامع به این دلیل به سراغ انتخاب نمایندگان 
جوان تر می روند تا کسی را برای گرفتن حق خود داشته باشند. 
 فردی 7۰ ســاله خبر چندانی از نیاز انسانی 3۰ ساله ندارد.
دنیــای حیوانات نیز به اندازه دنیای ما انســان ها وســیع 
اســت و دنیایی مــوازی در کنــار دنیای ما اســت و باید 
به همــان انــدازه بــرای آن قوانیــن داشــت. میلیاردها 
 ســال زمــان بــرده تــا قوانیــن جنگل نوشــته شــود.
وقتی مسئله ای در بین دولت و مردم پیش می آید، بهترین 
راه حل آن گفت وگو و دیالوگ است. نه اینکه کسی به واسطه 
اینکه زور بیشتری دارد حرف خود را به کرسی بنشاند. حالا از 
مسئله سگ گردانی گرفته تا الا آخر... ما باید بپذیریم که مردم 
حیوانات را دوست دارند و حق دارند با آنها زندگی کنند. کسی 
نبایــد این حق را از مردم بگیرد. بنابر این قضاوت ما معمولا 
با عدم درک درســت همراه است. مردم، شهرداری و پلیس 
درمورد حیوانات خانگی گفت وگو کنند. وقتی به مشــکلی 
برمی خوریم، برخوردهای قهــری می کنیم. مثلا مهاجرت 
می کنیم، قهر می کنیم و یا در غار تنهایی خود فرو می رویم. 
متاسفانه همه این مســائل وجود دارد. فرهنگ گفت وگو، 
محاوره و تفکر سیستمی می تواند مشکلات کل کشور ما را 

در همه زمینه ها حل کند.
مهشیدنصیری-روزنامهنگار

باید بپذیریم که مردم حیوانات را دوست دارند و حق دارند با آنها زندگی کنند

در دین اسلام مباحث جالبی در 
ارتباط با حقوق حیوانات مطرح شده 

است و با تعمق در آنها اطلاعات 
خوبی به دست می آید، به طوری که 

اگر امروز کسی این حرف ها را 
تکرار کند، گفته خواهد شد انسانی 

بسیار روشنفکر و به روز است

 شهرداری موظف به سیر کردن 
شکم تمام حیوانات نیست، ولی 
موظف است اگر کسی حیوانی 
داشت جایی برای راه بردن او 

فراهم کند. این منطقی است. در 
هیچ کجای شرع ما حق داشتن 
حیوان از انسان سلب نشده است
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2  سیاسی

مدیرکل امور اجتماعی و فرهنگی اســتانداری 
البرز با حضور در اداره کل تامین اجتماعی و تبریک 
هفته تامین اجتماعی یاد و خاطره شهدای مدافع 
 سلامت را گرامی داشته و به آنان ادای احترام کرد.
 نادر بیننده مدیرکل امور اجتماعی اســتانداری 
به نمایندگی از ســوی اســتاندار البرز به همراه 

دکتر حســینی مشاور اســتاندار و هیئت همراه 
با حضــور در اداره کل تامین اجتماعی اســتان 
 البرز هفتــه تامین اجتماعــی را تبریک گفتند.

وی در ایــن دیــدار بــا اهدا لوح ســپاس دکتر 
شــهبازی اســتاندار البرز پیام تبریک و خداقوت 
وی را بــه سرپرســت اداره کل ابــلاغ و به مقام 

 شامخ شهدای مدافع ســلامت ادای احترام کرد.
در پایان این دیدار که در فضای بســیار صمیمی 
انجام شــد آقای بیننده و هیئت همــراه با اهداء 
شاخه گل به همکاران اداره کل به نیابت از تمامی 
کارکنان استان، هفته تامین اجتماعی را به ایشان 

تبریک گفت.

کمیته اضطراری سازمان بهداشت جهانی روز 
پنجشنبه ۱۵ ژوئیه )۲۴ تیر( نسبت به »احتمال 
زیاد« پیدایش گونه های جدید ویروس کرونا 
 که »احتمالا خطرناک تر« هستند، هشدار داد.

کارشناسان این کمیته که به مدیرکل سازمان 
بهداشت جهانی مشاوره می دهند در بیانیه ای 
یادآور شدند: پایان بیماری همه گیر کرونا دور 
اســت و احتمال پیدایش و شیوع گونه های 
نگران کننده جدید کــه احتمالا خطرناک تر 
 هستند و حتی مهار آن دشوارتر است وجود دارد.

دیدیه اوســین، رئیس فرانسوی این کمیته 
در یک نشســت خبری تاکید کرد: روند های 
اخیــر نگران کننده اســت، ۱۸ مــاه پس از 
اعلام وضعیت اضطراری بین المللی بهداشت 
عمومی، ما همچنان به دنبال ویروس هستیم 
 و ویــروس همچنــان به دنبال مــا می آید.

در حال حاضر این سازمان چهار گونه ویروس 
کرونا را در دسته گونه های »نگران کننده« طبقه 
بندی کرده است که شامل گونه های آلفا، بتا، 
گاما و دلتا است، گونه دلتا که منشا آن از هند 

است بسیاری مسری تری از بقیه گونه ها معرفی 
 شده که در برابر واکسن ها کمی مقاوم تر است.
پروفسور اوسین تاکید کرد که این کمیته دو 
توصیه اصلی را ارائه داده است که یکی از آن ها 
 دفاع از دسترســی عادلانه به واکسن است.

او دربــاره دومین موضــوع گفت که با توجه 
به نابرابری در دسترســی به واکسن، تزریق 
دُز ســوم که برخی از شرکت های داروسازی 
مانند بیون تک و فایزر اشاره کرده اند، توصیه 

نمی شود.

مدیرکل اجتماعی استانداری با حضور در اداره کل تامین 
اجتماعی یاد و خاطره شهدای مدافع سلامت را گرامی داشت

پیش بینی بهداشت جهانی از پایان کرونا

امام جمعه کرج خاطرنشــان کــرد: کاری 
کــه بایــد کــرد این اســت که امــروز هم 
نیــاز به تبییــن و بصیرت افزایی هســت و 
همه کســانی که توان دارند باید وارد عرصه 
شــوند و پیرامون خودشــان را روشن کنند. 
سیاســت رادارند  از  دیــن  بحث جدایــی 
 رویــش کار می کننــد که باید دقــت کرد.

رئیس شــورای فرهنگ عمومی استان البرز 
در بخش دیگری در تذکری به اعضای جدید 
شورای شــهر یادآور شدند: همان طور که در 
جلســه ای که با دوستان داشتم عرض کردم، 
در انتخاب شهردار دقت لازم را داشته باشید 
و از شاخص ها کوتاه نیایید و نگذارید دیگران 
برای شما تصمیم بگیرند. گاهی صحبت هایی 

شنیده می شــود که خوب نیست. خودتان با 
تصمیم خودتان، انتخاب کنید و بعد حمایت 
کنید و از او کار بخواهید. بنده هم همان طور 
کــه گفتم این نوبت به دقــت رصد و مطالبه 
حقوق مردم را می کنــم و گروه های مطالبه 
گر را هم تشویق به این کار می کنم تا زودتر 

عقب ماندگی ها جبران شود.

اخباردرانتخاب شهردار،نگذارید دیگران برای شما تصمیم بگیرند

استاندار:تعرض به اراضی ملی البرز 
تحت پیگیرد قانونی قرار گیرد

اســتاندار البــرز از مدیران دســتگاه های اجرایی خواســت 
هــر گونه تعرض به اراضی ملی و ســاخت و ســازهای مخرب 
 محیط زیست را در این اســتان تحت پیگرد قانونی قرار دهند.

عزیزاله شهبازی درنشست شورای معادن استان البرز افزود: باید 
امور را به درستی دنبال کنیم تا برداشت های مازاد و غیرقانونی 
 صورت نگیرد و همچنین به اکوسیستم منطقه آسیبی وارد نشود.

وی ادامه داد: مجوز معادن باید بازنگری شود و فعالیت ۴3 معدن 
فعال استان مورد بررسی قرار گیرد.

رییس هیات فوتبال البرز : شایعه 
تبانی نصر فردیس به هیچ وجه 

صحت ندارد
رییس هیات فوتبال البرز با اشــاره به بیان برخی شایعات مبنی 
بر تبانی تیم فوتسال نصر فردیس برای صعود به لیگ برتر گفت 
که این شــایعه به هیچ وجه صحت ندارد و این افتخار آفرینی را 
 بازیکنان البرزی بر اساس توانایی و تلاش هایشان کسب کردند.

تیم نصــر فردیس و بوتا پارس ایرانیان ۲ تیم فوتســال البرزی 
 هستند که توانستند به لیگ برتر فوتسال بانوان کشور صعود کنند.
 حضور پنج کشور در رقابت های بیسبال غرب آسیا در البرز قطعی شد

رییس انجمن بیســبال و ســافت بال البرز با اشاره به میزبانی 
این اســتان برای رقابت های بیســبال غرب آسیا گفت: حضور 
 پنــج کشــور در ایــن دوره از رقابت ها قطعی شــده اســت.

شهرام شــفایی  در گفت و گو با ایرنا افزود: پیش از این قرار بود 
که این دوره از رقابت ها در تیرماه به میزبانی اســتان البرز برگزار 
شود که با تصمیم کنفدراسیون آسیایی برگزاری به مهرماه امسال 

موکول شد.

کشف 33 کیلوگرم مواد روان 
گردان شیشه در البرز

فرمانده انتظامی البرز از کشف 33 کیلو و ۹۵۰ گرم ماده روانگردان 
 شیشه از یک تریلی در شهرستان فردیس در این استان  خبرداد.
به گزارش مرکز اطلاع رســانی پلیس البرز ، ســردار عباسعلی 
محمدیان اظهار داشت: ماموران پلیس مبارزه با مواد مخدر استان با 
انجام اقدامات اطلاعاتی از انتقال مقدار قابل توجهی ماده روانگردان 
شیشه از استان تهران به شهرستان فردیس مطلع و بررسی موضوع 

را در دستورکار خود قرار دادند.

مشکل قطعی آب البرز کاهش یافت
مدیرعامل شرکت آبفای استان البرز اعلام کرد که مشکل قطعی آب 
 در مناطق مختلف این استان با انجام اقدامات لازم کاهش یافته است.

ذوالفقــار مهــدی زاده بــه خبرنــگار ایرنــا گفــت : در زمان 
حاضــر در  هیــچ جای اســتان  افــت  فشــار آب نداریم اما 
اگر دمــای هوا افزایــش یاید و میــزان مصرف آب بــالا برود 
 احتمــال افت فشــار آب در مناطقی از اســتان وجــود دارد.
 رقابــت های آفرود قهرمانی کشــور به میزبانی البرز لغو شــد

مدیر بخش اتومبیلرانی فدراسیون و رییس هیات اتومبیلرانی و 
موتور سواری البرز گفت: نخستین دوره رقابت های آفرود قهرمانی 
 کشــور که قرار بود به میزبانی این اســتان برگزار شود، لغو شد.

اردشیر درویشی  در گفت و گو با ایرنا افزود: این رقابت ها قرار بود 
که در روزهای ۲۴ و ۲۵ تیرماه به میزبانی البرز و در پیست شهدای 

هیو شهرستان ساوجبلاغ برگزار شود.

آسیب دیدگان حادثه آتش سوزی 
روستای لانیز کرج حمایت شدند

رییس کمیته امداد امام خمینی)ره( استان البرز اعلام کرد که نهاد 
حمایتی کمیته امداد با کمک پنج میلیارد ریالی به آسیب دیدگان 
 حادثه آتش سوزی روستای لانیز کرج را تحت حمایت خود قرار داد.

محمد محمــدی فرد در گفت و گو با ایرنا افزود: این کمک پنج 
میلیارد ریالی شامل هزینه خسارت آتش سوزی خانه مددجویی، 
اهدای یخچال، گاز و وســایل آشــپزخانه به آسیب دیدگان و 
 همچنین توزیع سبد کالا و غذای گرم بین خانوارها این روستا است.
 فاز نخســت آزاد راه شــمالی کرج ۲۰ روز دیگر افتتاح می شود

رییس کمیسیون عمران ، ترافیک و حمل و نقل شورای اسلامی 
شهر کرج اعلام کرد که فاز نخســت آزاد راه سردار شهید حاج 
قاســم سلیمانی در شمال کرج از محدوده بلوار طالقانی شمالی 
 تا خیابان محمودآباد باغســتان ۲۰ روز دیگر افتتاح می شــود.

مهدی حاجی قاسمی در حاشیه بازدید اعضای شورای اسلامی 
شهر کرج از  پروژه های  عمرانی این کلانشهر افزود:  اکنون روند 
اجرایی پروژه آزاد راه سردار شهید حاج قاسم سلیمانی در شمال 

کرج  با سرعت در حال انجام است.

فرمانده لشکر عملیاتی ۱۰ حضرت سیدالشهدا 
)ع( استان البرز گفت: آل سعود برده بی چون 
و چرای استکبار جهانی و آمریکای جنایتکار 
است و به دلیل دستیابی به اهداف پلید خود 
 کاخ سفید را همچون بتی پرستش می کند.

به گزارش خبرگزاری بسیج از کرج، سرهنگ 
قاسم ســامانلو، فرمانده لشکر عملیاتی ۱۰ 
حضرت سیدالشــهدا )ع( استان البرز با اشاره 
به ســالروز شــهادت مظلومانه زائران خانه 
خدا به دســت مأمــوران رژیم ســفاک آل 
ســعود در ســال ۱366 اظهار داشت: در این 
تاریخ مأموران آل ســعود در حرم امن الهی 
حرمت شــکنی کردند و وحشــیانه حجاج 
 خانه خــدا را به خــاک و خون کشــیدند.

 وی گفت: رژیم آل سعود دولتی است که بر 
پایه ظلم و جنایت و خباثت شکل گرفته و در 

راه رسیدن به اهداف پلید خود به نام اسلام و 
قرآن از هیچ ظلم و جنایتی در حق مسلمانان 
اســلام ناب محمدی دریغ نکرده اســت. در 
اصــل رژیم آل ســعود یک هویــت یهودی 
انگلیسی دارد و شــجره منحوس آن به یک 
فرد یهودی برمی گردد و مطالعه اسناد تاریخی 
 نیز ایــن هویت را به وضوح نشــان می دهد.
فرمانده لشکر عملیاتی ۱۰ حضرت سیدالشهدا 
)ع( اســتان البرز اذعان داشــت: آل ســعود 
برده بی چــون و چرای اســتکبار جهانی و 
آمریکای جنایتکار است و به دلیل دستیابی 
به اهداف پلید خود کاخ ســفید را همچون 
بتی پرســتش می کند و حاضر است هرگونه 
باج خواهی آن هــا را اجابت کنــد حتی اگر 
 به قیمت جان مســلمانان جهان تمام شود.  

سرهنگ سامانلو ادامه داد: در واقع رژیم آل سعود 
اجرا کننده دستورات و اوامر جنایتکارانه اربابان 
خود در منطقه اســت. با مرور تاریخ می توان 
دریافت که این رژیم سفاک از زمان شکل گیری 
تاکنون مرتکب چه جنایت ها و خیانت هایی در 
حق مسلمانان و اسلام عزیز شده و با پیشی 
گرفتن در ظلم و جنایت، روی شیطان بزرگ 

 یعنی آمریکای خونخوار را سفید کرده است.
وی تخریب قبور ائمه )ع(، ظلم و جنایت علیه 
مردم مظلوم شیعه مذهب عربستان، اعدام عالم 
برجسته شیعه شیخ نمر و کمک همه جانبه به 
رژیم صدام در جریان جنگ تحمیلی علیه ایران 
را از جمله خباثت ها و ظلم های این رژیم ملعون 
برشمرد و مطرح کرد: رژیم آل سعود به وجود 
آورنده و حمایت کننده گروه های تروریستی 
 همچــون القاعــده، داعش و طالبان اســت.
فرمانده لشکر عملیاتی ۱۰ حضرت سیدالشهدا 
)ع( اســتان البرز با اشــاره به اعدام وســیع 
جوانان شــیعی معترض به ظلم ها و جنایات 
رژیم آل ســعود افــزود: این رژیــم انتقاد از 
دولت را اقدامی تروریســتی تلقی می کند و 
حق هرگونه اعتراض را از مردم گرفته اســت. 
بــا وجود ایــن رژیم دیکتاتــوری محض در 
عربستان حاکم شده و مردم از روی اجبار به 
 حمایــت از این رژیم خبیث تظاهر می  کنند.

سرهنگ سامانلو با اشاره به اینکه ایدئولوژی 
وهابی رژیم سعودی از سنین پایین به کودکان 
عربســتانی آموزش داده می شود، عنوان کرد: 
سیستم آموزش عربستان یک سیستم حفاظتی 

از خاندان رژیم صعودی است که در آن نفرت 
از دیگــر ادیان و ملت ها را به دانش آموزان یاد 
می دهند و به آن ها القا می کنند که شیعیان 
 کافر هستند و باید با مرگ آن ها را مجازات کرد.
وی اضافــه کرد: این رژیم ســفاک که به نام 
اســلام از هیچ کار ظالمانه ای دریغ نمی کند، 
سعی دارد دانش آموزان را به خاندان سعودی 
علاقه مند کند. در حــال حاضر نیز اقدامات 
خرابکارانه و تروریست گونه آن در منطقه قابل 
مشاهده است؛ از اقدامات ظالمانه در حق مردم 
ســوریه، لبنان و عراق گرفته تا جنایت هایی 
که به جهت خوش خدمتــی به اربابان خود 
 به این کشــورها و مردمش روا داشته است.

سرهنگ سامانلو گفت: این رژیم تمام منابع 
مالی خود را صرف خرید تسلیحات و مهمات 
جنگی می کند و آن ها را بر ســر مردم یمن 
می ریــزد اما از آنجا که دســت تقدیر الهی با 
مظلومان است، هیچ دستاوردی برای این رژیم 
حاصل نشــده و هر روز شاهد فرورفتن آن در 
باتلاق هســتیم. به امید آن روزی که پرچم 
اسلام به دست صاحب اصلی آن برسد و بساط 

ظلم و جور از صحنه روزگار برچیده شود.

رییس سازمان بسیج سازندگی البرز 
اعلام کرد که کمک های مردمی این 
استان برای تکمیل بازسازی خانه های 
آسیب دیده ی ناشی از زلزله سی سخت 
 استان کهگیلویه وبویر احمدادامه دارد.

ســرهنگ پاســدار مهران طیران به 

خبرنگار ایرنا گفت: کمک های مردمی 
استان البرز برای تکمیل بازسازی خانه 
های آســیب دیده ناشی از زلزله سی 
سخت شامل کمک های نقدی و غیر 
نقدی بوده که مجمــوع کمک های 
نقدی تاکنون بــه مبلغ ۱۵۵ میلیون 

تومــان و کمک های غیــر نقدی هم 
شامل ۴۸ تن ســیمان بوده که از این 
مقــدار ، ۱6 تن در مرحله اول تحویل 
داده شده و مابقی نیز بر اساس برنامه 
زمانبندی شده تقدیم هموطنان سی 

سختی خواهد شد. 

 فرمانده لشکر عملیاتی 10 حضرت سیدالشهدا )ع(:

 آل سعود برده بی چون و چرای استکبار جهانی است

کمک های مردمی البرز برای بازسازی سی سخت ادامه دارد

شماره ۵3/ تیر ماه ۱۴۰۰
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در نشســتی بــه منظــور هماهنگی مبنی 
بر اجرای فاز ســوم مطالعــه کارآزمایی بالینی 
واکسن رازی کووپارس، محل موسسه تحقیقات 
واکســن و سرم ســازی رازی در کرج به عنوان 
 نخســتین ســایت اجرای این فاز انتخاب شد.
نخستین جلسه برنامه ریزی برای اجرای فاز سوم 
کارآزمایی بالینی واکسن رازی کووپارس با حضور 
دکتر علی اسحاقی رئیس موسسه رازی، اعضای 
هیئت رئیسه و جمعی از محققان و مدیران موسسه 

 در سالن زنده یاد دکتر مرتضی کاوه برگزار شد.
دکتر محمدحسین فلاح مهرآبادی سخنگوی 
پروژه واکســن رازی کووپارس در حاشــیه این 
جلســه گفت: با توجه به آماده سازی پروتکل 
فاز ســوم کارآزمایی بالینی و ارسال به سازمان 
غذا و دارو جهت بررســی، نخســتین جلسه 
 برنامــه ریزی برای فاز ســوم تشــکیل شــد.

وی با بیان این که فاز ســوم کلینیکال ترایال 
هفته ســوم یا چهارم مردادماه آغاز خواهد شد، 

افزود: بــرای اجرای فاز ســوم و انجام مطالعه، 
به آماده ســازی ســایت های مختلف در چند 
اســتان کشــور نیاز اســت و مقرر شد محل 
موسســه رازی در کرج نخستین سایتی باشد 
 که کارآزمایی فاز سوم در آن به اجرا درمی آید.
در این جلسه، هماهنگی های لازم مبنی بر نحوه 
آماده سازی، بررسی شرایط و الزامات مورد نیاز 
برای راه اندازی این ســایت به بحث و بررســی 

گذاشته شد.

باحضور دکتر شهبازی استاندارالبرز ساخت مخزن 
ذخیره آب جدید برای توزیع آب درفردیس درپارک 
 جهان نمای کرج به ظرفیت ۵۰۰۰ متر مکعب آغاز شد.
به گــزارش روابط عمومی آبفای البــرز این مخزن 
با احتســاب اجــرای ۵۰۰۰ متر لولــه گذاری خط 
انتقال 3۹۰ میلیارد ریال هزینه دربرخواهد داشــت 
 و جمعیتی 3۸ هزار نفری را زیرپوشــش خواهد برد.
بنابه این گزارش دکتر شهبازی استاندار البرز همچنین 

با حضور درمحل احداث تصفیه خانه آب شماره 3 کرج 
بهره برداری از چهار حلقه چاه با آبدهی ۱۰۰ لیتر برثانیه 
 را در حاشــیه رودخانه کرج بطور رسمی افتتاح کرد.

وی بیان داشــت: درروزهایی به ســرمی بریم که به 
علت شــدت گرمای هوا وقطع برق ، برخی چاههای 
آب از مدار بهره برداری خارج می شــوند، اما به مدار 
آوردن این چاههای جدیــد درکل کمک بزرگی به 
 جبران کمبودآب برای رفاه وآسایش مردم می کند.

وی سپس دربازدید از مراحل احداث مدول )بخش( 
سوم تصفیه خانه آب شــماره ۲ کرج اظهار داشت: 
عملیات ساخت مدول سوم تصفیه خانه آب شماره 
۲ کرج که از هفته دولت ســال گذشته توسط وزیر 
نیرو کلنگ زنی شــد،درحال حاضر دارای 6۰ درصد 
پیشرفت فیزیکی است وتا آذرماه امسال به بهره برداری 
خواهد رسید.این بخش از تصفیه خانه کرج به دنبال 
موافقت وزیر نیرو واختصاص ۵۰۰ لیتر برثانیه از سد 

طالقان احداث شــده اســت وجمعیتی حدود ۲۰۰ 
 هزار نفر از این ظرفیت جدید بهره مند می شــوند.

دکتر شــهبازی درپایان با حضور درشــهرک جهان 
نمای کرج که ۱3 تیرماه انجام شــد،طی مراســمی 
کلنگ احداث مخزن ذخیره آب ۵۰۰۰ متر مکعبی 
زون - فردیس را زمین زد وآن را بعنوان اولین مجموعه 

تاسیسات آبی از سد کرج برای مردم فردیس خواند

دکتر  »اسدالله حیدری« مدیرکل بهزیستی 
استان البرز  در نشست خبری با اصحاب رسانه 
که به مناســبت گرامیداشت هفته بهزیستی 
 در ســالن جلســات این اداره کل برگزار شــد
 با اشــاره به خدمات این اداره کل در سراســر 
اســتان گفــت: مرکز مثبت یک حــدود یک 
 سال است که در اســتان راه اندازی شده است.
حیدری با اشــاره به کانــون خانــواده و ارایه 
خدمات تخصصی به خانواده بیان کرد: با توجه 
به تنگناهای اقتصادی تمام تلاش بهزیســتی 
در راســتای اســتحکام بنای خانواده است که 
بــا آموزش ها و طــرح های مختلف تخصصی 
 در اســتان در حــال انجــام خدمات اســت.
این مسوول با اشاره به برنامه های هفته بهزیستی  
تصریح کرد: مصاحبه با صدا و سیمای استان، غبار 
روبی و گل افشــانی مزار شهدا، نشست خبری، 
افتتــاح دبیرخانه رصد آســیب های اجتماعی 
این هفته با حضــور مقام عالی وزارت، افتتاح ۲ 
خانه توانبخشی در کرج، افتتاح خوابگاه شبانه 
روزی دختران و پســران فاقد سرپرســت و ...، 
افتتاح مرکز جامع خدمات جامع مشــاوره در 
کرج، افتتاح کلینیک مــددکاری کرج، تقدیر 

از خیــران ایــن عرصه،... از جملــه برنامه ها و 
 فعالیت هایی اســت که صورت خواهدگرفت.
مدیرکل بهزیستی استان البرز در بخشی دیگر 
اظهار کــرد: در حوزه معاونت های مشــارکت 
هــای مردمی در دفتر اشــتعال کــه یکی از 
مهمترین نیازهای همه قشــرها اشتغال است 
اشتغال یکی از برنامه های راهبردی بهزیستی 
بــرای جامعــه هدفمان اســت که امســال با 
رشــد ۴۰ درصــدی جهــت رشــد و ایجاد 
 خوداشــتغالی به بهزیســتی ابلاغ شده است.

اســدالله حیــدری بیــان کــرد: تحــت هر 
شــرایطی تســهیلات برای جامعــه هدفمان 
مان مهیا  و در ســال گذشــته بیش از ۲ هزار 
 نفر از تســهیلات ایــن امر بهره مند شــدند.

وی با اشاره به موضوع مشارکت های اجتماعی 
اظهار کــرد: افرادی که دارای تمکن هســتند  
به ســازمان ها و نهادهای مرتبط کمک کنند 
که خوشــبختانه البرز دارای رتبــه دوم در این 
زمینه بــوده و در ســال ۹۹ خیــران البرزی 
۴۰ میلیــارد تومــان  به ما کمــک کردند و 
امســال نیز تاکنــون ۱3 میلیارد خیــران به 
 صورت نقــدی و غیر نقدی به ما کمک کردند.

حوزه پیشــگیری از دیگر فعالیت های این اداره 
کل است وی در این زمینه گفت: در این حوزه 
 مقام دوم کشوری را در حوزه معلولیت داشته ایم.
وی اظهار کرد:در بخش کاهش،آســیب های 
اجتماعی خدمات قابل قبولی ارایه می شــود و 
مرکز ترک اعتیاد بــرای خانم ها و آقایان برای 
این قشرها در البرز انجام و با کیفیت بالا به ارایه 
خدمات می پردازند و در ســال جاری ۹ هزار و 
 ۸۸۸نفر در این کمپ ها خدمات دریافت کرده اند.

این مســوول بیــان کرد:در زمینــه غربالگری 
شــنوایی و بینایــی 66 هــزار کــودکان 3 تا 
 6 ســال مــورد غربالگــری قــرار گرفتنــد.

مدیرکل بهزیستی استان تصریح کرد: در حوزه 
اجتماعی همــکاران ما دارای مقام کشــوری 
در ســال گذشــته بودند و خدمــات خوبی به 
 جامعه هدفمان در این زمینه ارائه شــده است.

حیدری گفت: خــط ۱۲3 اورژانس اجتماعی 
در همــه شهرســتان های بــالای ۵۰ هــزار 
نفر خدمــات ارائه مــی دهنــد و در ماه های 
ابتدایی ســال بیش از ۱۱ هزار نفر با این خط 
 تماس،حاصل کــرده و خدمات دریافت کردند.
حیدری با اشــاره به برنامه های در دست اقدام 

و ســاماندهی کودکان کار اظهارکــرد: در این 
زمینه همه دســتگاه ها به خصوص در بخش 
کودکان کار پــای کار بیایند و ورود پیدا کنند 
 و نــه این که صرفا بدنبال جمع آوری باشــیم.
وی بیان کرد: همه افراد مقیم در مراکز ما ۲ نوبت 
 واکسیناسیون کرونای آنها انجام گردیده است.

این مسوول تصریح کرد: در دفتر توانمندسازی 
شهریه دانشگاه  تعداد ۲7۱،نفر دانشجویان معلول 

مراکزمان را پرداخت کرده ایم.

اجرای فاز سوم کارآزمایی بالینی واکسن »کووپارس« در محل موسسه رازی

ساخت مخزن ذخیره آب فردیس درپارک جهان نما آغاز شد

بهمناسبتآغازهفتهبهزیستی

نشست خبری مدیرکل بهزیستی استان البرز با اصحاب رسانه برگزار شد
یادداشت

خبر

به بهانه روز حراست

مبارزه  برای  ها  حراست 
نقش  سه  اداری،   فساد  با 

اساسی  را بعهده دارند:
۱- نقش هشدار دهنده.
۲- نقش اصلاح کننده .

از  کننده  جدا  نقش   -3
سیستم.

در  که  اندازه  هر 
اندازه  همان  به  باشند  موفق  وظائف  این  اعمال 
بست! برخواهد  رخت  کشور  فضای  از  اداری   فساد 

این نقش کم رنگ دیده میشود نه ضعف  امروز  اگر   
اشکال  بلکه ریشه  مدیریت حراستی های کشوراست 
اینجا  است  نهفته  ها  حراست  سازمان  و  ساختار  در 
افراد مقصر نیستند ساختار و سازمان حراستها دچار 
اشکالات اساسی است! بعد از ۴۲ سال هنوز حتی یک 
وقوانین  اختیارات  وظایف،  مورد  در  هم  واحده   ماده 
حراستی در مجلس قانونگذاری به تصویب نرسیده است!  
حراست هایی که  ضامن اجرای قوانین در دستگاههای 
هستند!  مجلس  قانون  فاقد  خود   ، هستند  اجرایی 
قوانین   تصویب  از  ادوار  همه  نمایندگان  چرا  براستی 
مرتبط با حراست های کشور خوداری کرده اند! مجلس 
 ومسئولین مقصرند یا حراستی های دستگاههای اجرایی؟ 
آیا این امر در اشاعه فساد اداری موثر است؟ اگر فساد اداری 
یک معضل و تهدید پیش رو انقلاب است چرا شرائط 

مبارزه با آن در کشور فراهم نمی شود؟ 
ادامه دارد ....

محمدصفریدبیرسابقشورایبرنامهریزی
وهماهنگیحراستهایکلکشور

کمبود تخت های بیمارستانی در 
البرز با ورود موج پنجم کرونا

سخنگوی ستاد مقابله با کرونای دانشگاه علوم پزشکی البرز گفت: 
در موج پنجم کرونا با کمبود تخت های بیمارستانی مواجه هستیم 
و اگر مردم رعایت نکنند ممکن است امکانات مراکز درمانی 

جوابگوی مراجعات نباشد.
 مهرداد بابایی سخنگوی ستاد مقابله با کرونای دانشگاه علوم 
پزشکی البرز به صورت مجازی در جمع خبرنگاران در رابطه با 
آخرین وضعیت شیوع کووید ۱۹ در این استان اظهار داشت: موج 
پنجم کرونا در استان البرز از هفته گذشته آغاز شده و به طبع آن 
 شاهد افزایش مراجعات به مراکز درمانی و سرپایی استان هستیم.

بابایی افزود: در موج چهارم کرونا حدود یک هزارو 3۰۰ تخت 
برای بیماران کووید۱۹ در البرز اختصاس یافت که با فروکش 
کردن این موج بخشی از تخت های بیمارستانی در اختیار سایر 
بیماران قرار گرفت اما در شرایط کنونی با افزایش مواردبستری 
دچار کمبود تخت هستیم و  باید به صورت تدریجی بیماران 
کرونایی را با سایر بیماران بستری جایگزین کنیم  و ظرفیت 
بگیرد. قرار  کرونایی  دار  اولویت  بیماران  اختیار  در   استان 
از  سریع تر  بسیار  دلتا  ویروس  سرایت  سرعت  افزود:  بابایی 
حدود  فردی  اگر  قبلی  سویه های  در  است.  قبلی  نمونه های 
قرار می گرفت  بدون ماسک  و  بسته  نیم ساعت در محیط 
احتمال ابتلا به کرونا در وی بالا می رفت اما الان با توجه به 
تحقیقاتی که در مورد ویروس دلتا صورت گرفته قدرت سرایت 
این ویروس جهش یافته به حدی است که اگر فرد چند لحظه 
بگیرد مبتلا خواهد شد. قرار  بسته   بدون ماسک در محیط 
سخنگوی ستاد مقابله با کرونا البرز تصریح کرد: اغلب مردم 
چنانچه  اگر  می گیرند.  نادیده  را  ها  دستورالعمل  رعایت 
مراجعات  تعداد  نکنند  رعایت  را  ها  دستورالعمل  مردم 
این صورت  در  و  رود  بالا می  استان  درمانی  مراکز  به  روزانه 
 بیمارستان ها با خیل مبتلایان به کووید ۱۹ مواجه می شوند.

وی از مردم خواست در حدامکان به هیچ وجه به بیرون از منزل 
نروند و در صورت نیاز اضطراری به حضور در محیط خارج از خانه 
از ۲ ماسک پارچه ای و سه لایه استفاده کنند و حتما رعایت فاصله 
 اجتماعی و شستن و ضدعفونی  مکرر دست ها را فراموش نکنند.

بابایی در پاسخ به این  سوال که آیا ممکن است افرادی که دُز 
اول واکسن کرونا را دریافت کرده اند هم مبتلا به کووید۱۹ شوند 
گفت: این موارد نادر است و ممکن است اتفاق بیافتد. کسانی که 
واکسن می زنند بین چهار تا  شش هفته پس از دریافت دز دوم 
واکسن به ایمنی می رسند و تنها با دریافت یک دز نمی توان 
امیدوار شد که مبتلا نشوند. البته باید  گفت تا زمانی که 7۰ درصد 
جامعه ایمن نشده اند افرادی که واکسن زده اند هم نباید ماسک 

راکنار بگذارند و ممکن است  آلوده شوند.

متلاشی  از  البرز  استان  انتظامی  فرمانده 
 شدن ۱۲ باند سرقت در این استان خبر داد.
 سردار عباسعلی محمدیان در حاشیه بازدید 

از نمایشگاه کشفیات پلیس آگاهی البرز که 
کرج  انقلاب  و  عمومی  دادستان  حضور  با 
اجرای  راستای  در  داشت:  شد، اظهار  برگزار 
باند سرقت در  با سارقان ۱۲  طرح  برخورد 
شد. متلاشی  البرز  در   گذشته  ساعت   ۲۴ 

وی افزود:  ۴6 متهم از اعضای این باندهای 
سرقت توسط پلیس البرز بازداشت شدند که 
دارای سابقه هستند. بازداشت شدگان   اکثر 

فرمانده انتظامی استان البرز با بیان اینکه  در 

بازرسی از مخفیگاه متهمان مقادیری اموال 
ایرانی  خودرو  دستگاه  قبیل ۱7  از  مسروقه 
و خارجی کشف شده است، بیان کرد:مقدار 
زیادی لوازم خودرو و منزل، زیورآلات طلا، لوازم 
تزئینی، ابزارآلات،  لوازم داخل خودرو از دیگر 
 اقلام کشف شده از اعضای این باند بوده است.
سردار محمدیان با بیان اینکه عمده سرقت های 
انجام شده توسط متهمان در قالب سارقین 
مامور نما بوده است ، گفت:ارزش اموال کشف 

شده بر اساس اعلام کارشناسان۱۰۰  میلیارد 
ریال برآورد شده است و تحقیقات برای کشف 
و  سارقان  توسط  گرفته  صورت  سرقت های 
 شناسایی مال باختگان این پرونده ها ادامه دارد.
فرمانده انتظامی استان البرز با هشدار به سارقان 
عنوان کرد:  مخلان نظم و امنیت در استان البرز  
بدانند طرح های مبارزه با سرقت از سوی پلیس 
با قدرت ادامه دارد و سارقان مطمئن باشند در 

چنگال قانون گرفتار می شوند.

 1۲ باند سرقت در استان البرز متلاشی شد

وزیر بهداشت در مورد تخصیص ارز 4۲00 تومانی به شرکت های داروسازی شفاف سازی کند

شماره ۵3/ تیر ماه ۱۴۰۰

رئیس اتــاق بازرگانی اســتان البرز با بیان 
اینکه عــدم تخصیــص ارز به شــرکتهای 
داروســازی ســبب ایجاد مشــکل در روند 
تولید دارو شــده اســت، گفت: وزیر بهداشت 
در مــورد تخصیــص ارز ۴۲۰۰ تومانــی به 
 شــرکت های داروسازی شــفاف سازی کند.
پرهــام رضایــی در دیــدار بــا تعــدادی از 
تولیدکنندگان و فعالان دارویی اســتان البرز 
اظهار داشــت: بخش زیادی از شــرکت های 

فعال دارویی کشــور در اســتان البرز فعالیت 
می کننــد و این مجموعه ها ســهم مهمی 
 در تامیــن داروی مــورد نیاز کشــور دارند.

وی افــزود: متاســفانه این بخش حســاس 
و مهم کشــور در شــرایط تحریمــی مورد 
بی توجهی قــرار گرفته اســت و تبعات آن 
 در مــاه هــای آینده مشــخص می شــود.

رئیس اتاق بازرگانی استان البرز با بیان اینکه 
قطعا ادامه این روند به تعطیلی و کمبود اقلام 

دارویــی در ماه های آینده می انجامد، تصریح 
کرد: ارز ۴۲۰۰ تومانی و تبعیض در تخصیص 
آن به شرکت هایی دارویی به معضلی برای این 
 صنعت مهم و حیاتی کشور تبدیل شده است.
رضایی با اشــاره به اینکه وزارت بهداشت باید 
در تخصیص ارز ۴۲۰۰ تومانی به شرکت های 
داروسازی تجدید نظر کند، گفت: تعدادی از 
داروسازان نسبت به این تبعیض گلایه مند و 

خواستار شفاف سازی در این زمینه هستند.



4 فرهنگ و هنر

 مدیرکل آموزش و پرورش البرز اعلام کرد: 
۸۹7 فرهنگی در این استان با شرکت درآزمون 
تحصیلی  سال  مدارس  مدیران  انتخاب 
شدند. مدیریت  متقاضی   ۱۴۰۰-۱۴۰۱ 

بر  آزمون  اظهارداشت:  قاسمی  سالار 
برای  ای  وزارتخانه  دستورالعمل  اساس 
اجرایی  مدارس  مدیران  انتصاب  و  انتخاب 
به  نیاز  که  مدارسی  مدیران  تا  شده 
می  بازنشسته  آنها  مدیر  یا  و  دارند  مدیر 
شوند. انتخاب  آزمون  این  طریق  از   شود 
وی هدف از اجرای آزمون انتخاب و انتصاب 
مدیران از طریق سامانه الکترونیکی را استقرار 
نظام شایسته سالاری در انتخاب و انتصاب 
مدیران مدارس و تضمین کیفیت در اجرای 
 برنامه های آموزشی و تربیتی مدارس ذکر کرد.
قاسمی  با اشاره به اینکه این آزمون نقش 
انتخاب سلیقه ای  از  موثری در پیشگیری 
مدیران مدارس دارد، خاطرنشان کرد: آزمون 

آنلاین انتخاب و انتصاب مدیران مدارس در دو 
 مرحله تئوری و مصاحبه درحال برگزاری است.

وی بیان داشت: مدیران مدارس برای اداره و 
رشد کیفی و کمی شاخص های آموزشی و 
تربیتی در مدارس باید آگاهی لازم را نسبت به 
سرفصل های مربوط به حوزه مدیریتی مدارس 

داشته باشند تا بتوانند به جامعه هدف در 
 آموزش و پرورش خدمات شایسته ارائه دهند.

قاسمی از سند تحول بنیادین آموزش و پرورش، 
اهداف دوره های تحصیلی، برنامه درسی ملی، 
آیین نامه اجرایی مدارس، آیین نامه هدایت 
برنامه  و  مدیریت  عمومی  دانش  تحصیلی، 

با کلیات نگهداری  ریزی آموزشی، آشنایی 
راهنمایی  اصول  مالی،  امور  و  دولتی  اموال 
آزمون  های  سرفصل  عنوان  به  مشاوره  و 
انتصاب مدیران مدارس یاد کرد.  انتخاب و 
وی تصریح کرد: به منظور برگزاری مطلوب 
آزمون  مرکز  آزمون، هشت  این  شایسته  و 
برای فرهنگیان متقاضی در آزمون انتخاب 
شد. فعال  البرز  مدارس  مدیران  انتصاب   و 
باید  مدارس  مدیران  همه  کرد:  اضافه  وی 
های  شاخص  به  نسبت  را  کامل  تسلط 
 مرتبط به عرصه تعلیم و تربیت داشته باشند.
داد:  البرزادامه  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
و  انتخاب  سه  توسط  حضوری  مصاحبه 
حوزه  سه  در  درمناطق  مدیران  انتصاب 
های  مهارت  ریزی،  برنامه  و  مدیریت 
 شخصیتی و روان شناختی انجام می شود.
استان البرز ۴67 هزار دانش آموز و ۲۴ هزار 

معلم دارد.

سرپرســت معاونــت هماهنگــی امــور 
عمرانــی اســتانداری البرز بر ضــرورت بهره 
گیری از ظرفیت شــرکت هــای تخصصی 
بــرای طراحــی اپلیکیشــن هــای پایش و 
 پیمایش ســرویس مــدارس تاکیــد کرد.

 اولین جلسه اســتانی سرویس حمل و نقل 
دانش آموزی اســتان البرز در سال ۱۴۰۰  در 
محل سالن جلسات شهدای دولت استانداری 
به ریاست ابوالفضل فانی و با حضور مدیر کل 
آمــوزش و پرورش، مدیران کل حوزه معاونت 
عمرانی استانداری، نمایندگان فرمانداری های 
شهرستان ها، مدیرکل راهداری، پلیس راهور و 
 سازمان حمل و نقل شهرداری کرج برگزار شد.

وی در این جلســه که در راستای ساماندهی، 
نظارت و برنامه ریزی دقیق بر ســرویس های 
مدارس، تشکیل شد، خاطر نشان کرد: بررسی 

وضعیت فنــی خودروهای ناوگان ســرویس 
مدارس، ســرویس مدارس روستایی و نحوه 

استفاده از  اپلیکیشن های پایش و پیمایش 
سرویس مدارس از جمله نکات مهمی است که 

 باید با دقت نظر در رابطــه با آنها رفتار کرد .
در ادامه ساماندهی مناسب سرویس مدارس 
روستایی با استفاده از ظرفیت تمامی دستگاه 
های موثر بویژه فرمانداری ها و بخشداری ها، 
ارائه آموزش هــای لازم به رانندگان، فراخوان 
اســتفاده از شــرکت های  بزرگ تاکســی 
الکترونیکــی برای تکمیل ناوگان ســرویس 
مدارس در صورت نیاز، فراخوان به شرکت های 
تخصصی برای ارائه اپلیکیشن پایش سرویس و 
پیگیری اخذ مشوق های لازم از جمله سهمیه 
سوخت و واکسیناسیون رانندگان از جمله نکاتی 
 بود که مورد بحث و تبــادل نظر قرار گرفت.

در پایــان این نشســت سرپرســت معاونت 
هماهنگی امــور عمرانی بر مــوارد ضروری 
مصوبات جلسه تاکید و کارگروه را موظف بر 

تشکیل مستمر جلسات کرد.

فرهنگ  ادارات  از  بازدید  برنامه  ادامه  در 
البرز،  های  شهرستان  اسلامی  ارشاد  و 
ارشاد  و  فرهنگ  اداره  از  مقدم  ناصر 
آورد. بعمل  بازدید  نظرآباد   اسلامی 
به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی استان البرز، ناصر مقدم در ادامه 
برنامه بازدید از ادارات فرهنگ و ارشاد اسلامی 
استان البرز، ضمن دیدار و گفتگوی صمیمی با 
همکاران اداره شهرستان نظرآباد، از نزدیک در 
جریان امور اداره و آخرین اقدامات و وضعیت 
این شهرستان قرار گرفت.  فرهنگی، هنری 
سرپرست  صفری،  سعید  دیدار،  این  در 

نظرآباد،  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  اداره 
 - فرهنگی  اقدامات  و  وضعیت  آخرین 
نمود. تشریح  را  نظرآباد  شهرستان   هنری 

سپس مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
البرز با بیان لزوم انجام کار فرهنگی و هنری 
بر اساس برنامه ریزی و جلب مشارکت سایر 
دستگاه ها، از اهتمام و تلاش آقای صفری 
درخصوص مسایل مدنظر اداره کل از جمله 
اقدامات اداره نظرآباد درحوزه تشکیل منظم 
شورای  و  عمومی  فرهنگ  شورای  جلسات 
توسعه قرآنی و نیز اقدامات این اداره درخصوص 
مبارزه با کرونا و تشکیل جلسات کمیته اطلاع 

 رسانی و مدیریت جو روانی نظرآباد تقدیر نمود.
ناصر مقدم با بیان ضرورت تأمین زیرساخت 
های مناسب و کافی برای ارائه هرچه بهتر 
فرهنگ  اصحاب  و  شهروندان  به  خدمات 
در  اداره  استقرار  پیگیری  لزوم  بر  هنر  و 
فعالیت  توسعه  و  جدید  اداری  ساختمان 
کرد. تاکید  آموزشی  و  فرهنگسرائی   های 

بازدید و دیدار، اسداله  این  گفتنی است در 
حسین  و  مدیرکل  اجرائی  مشاور  جعفری 
دهقان مسئول ارزیابی عملکرد و پاسخگوئی 
به شکایات اداره کل، مدیرکل فرهنگ و ارشاد 

اسلامی البرز را همراهی می کردند.

مددجویان   صمیمانه  دورهمی  برگزاری   
آسایشگاه خیریه کهریزک البرز آغاز شد .

 به منظور  ایجاد سرگرمی و نشاط با برگزاری 
بهاری  صبح  یک  در  صمیمانه  دورهمی 
نگهداری  مرکر  یاس  ساختمان  مددجویان 
شبانه روزی بیماران ام اس و ضایعه نخاعی روز 

خوبی را پشت سرگذراندند. 
طاهری روانشناس مرکز جامع توانبخشی یاس 
گفت :  به منظور افزایش سطح ارتقاء روحیه 
توانخواهان و بهبود حالات خلقی و  حفظ روابط 
بین فردی با توجه به منع ملاقات مددجویان در 
ایام کرونا سعی داریم با ایجاد برنامه های شاد و 

گروهی اوقات فراغت  آنان را پرکنیم .  وی ادامه 
داد : محققان ثابت کرده اند در زمان خوشحالی 

مغز اکسی توسین و سروتونین را آزاد می کند 
و بر  تقویت سیستم ایمنی و عملکرد جسمانی 

افراد به ویژه معلولین تاثیر به سزایی دارد و این 
دورهمی های هرچند به ظاهر کوچک اهدافی 

بزرگ و علمی را به دنبال دارد .
با  همراه  باز  فضای  در  کباب  جوجه  طبخ 
محیطی سبز و آرام علاوه بر ایجاد سرگرمی می 

تواند اهداف ذکر شده را جامه عمل بپوشاند .
تحریک پذیری و عصبی بودن از مواردی است 
که در ایام کرونا در تمامی افراد جامعه به ویژه 
توانخواهان به دلیل عدم بازدید  و ملاقات شاهد 
هستیم و  این مرکز سعی دارد با ارائه برنامه 
ریزی علمی و اصولی  آسیب های ناشی از انزوا 

و تنهایی را به حداقل برساند.

مدیرکلآموزشوپرورشالبرز:

۸۹۷ فرهنگی در البرز متقاضی مدیریت مدارس شدند

بهره گیری از ظرفیت شرکت های تخصصی برای طراحی اپلیکیشن های 
پایش و پیمایش سرویس مدارس ضروری است

بازدید مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی البرز از اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی نظرآباد

طلوع صبحی دلنشین با  دورهمی مددجویان ساختمان یاس درآسایشگاه خیریه کهریزک البرز

اخبار

اکران یک فیلم جدید
 از 30 تیرماه

اکران فیلم ســینمایی »مدیترانه« از 3۰ تیر در 
سینماهای کشور آغاز می شود.

 به نظر می رســد بعد از اینکه سینماها در رده 
شــغلی گروه ۲ قرار گرفتند و حتی در زمان قرمز 
بودن وضعیت کرونا در شــهرها هــم با توجه به 
فضــای امنی که دارند همچنــان به فعالیت خود 
ادامه دادند، کارگردانان بیشــتری به نمایش آثار 
 خود در این مقطع زمانی رغبت نشــان می دهند.

بعد از دینامیت به کارگردانی مسعود اطیابی، سیاه 
باز ساخته حمید همتی و زد و بند به کارگردانی داوود 
در  فیلم مدیترانه نیــز  عوامــل  نوروزی حــالا 
 تدارک اکــران فیلم خود از 3۰ تیرماه هســتند.
اما در آســتانه اکران فیلم ســینمایی مدیترانه به 
تهیه کنندگی رشــید حاجتمند از پوســتر این 
 فیلم با طرحی از محمد روح الامین رونمایی شد.

این فیلم سینمایی که عاشقانه ای ناآرام را به تصویر 
می کشد، همزمان با عید سعید قربان از 3۰ تیرماه 
 اکران خود را در سینماهای کشور آغاز خواهد کرد.

مهراوه شریفی نیا، پوریا پورسرخ، بهرنگ علوی، قاسم 
زارع، علیرضا اسحاقی و سعید توکلی از جمله بازیگرانی 
 هستند که در این فیلم سینمایی ایفای نقش کرده اند.

دومین ســاخته بلند هادی حاجتمند، درون مایه 
اجتماعی داشته و به زندگی زوج عاشقی می پردازد 

که درگیر معضلات و ماجراهای مختلفی می شوند..

فراخوان سی و نهمین دوره 
جایزه کتاب سال جمهوری 

اسلامی ایران منتشر شد
  

معاون فرهنگی و رسانه ای اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی استان البرز از انتشار فراخوان سی و نهمین 
 دوره جایزه کتاب سال جمهوری اسلامی ایران خبر داد.
   باقــر قربانــی با اعــلام این خبر اظهار داشــت:
ســی و نهمین دوره جایزه کتاب سال جمهوری 
اسلامی ایران فرصتی برای پژوهشگران، نویسندگان، 
مترجمان و مصححان کشور جهت سنجش توانمندی 
 های حرفه ای خود در رقابت با ســایرین اســت. 
معــاون فرهنگی و رســانه ای اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی استان البرز  تصریح کرد:پژوهشگران، 
نویســندگان، مترجمان و مصححان می توانند با 
مطالعه فراخوان سی و نهمین دوره جایزه کتاب سال 
جمهوری اســلامی ایران و ارسال آثار خود در این 

جشنواره ملی شرکت نمایند.

شماره ۵3/ تیر ماه ۱۴۰۰



اجتماعی  5 

رئیس اتحادیه مرغ فروشــان کرج گفت:  
واحدهای مرغ فروشــی در حــال حاضر با 
ضرر مالی خود را ســرپا نگه داشته اند و به 
ســختی از عهده تامین اجاره مغازه، حقوق 
 کارگران و سایر هزینه های جاری بر می آیند.

کاظم حــاج محمدی اظهار کرد: طبق آمار، 
برای تامین مرغ مصرفی روزانه البرزنشینان 
به حدود ۲۵۰ تن مــرغ نیاز داریم که ۱۸۰ 
 تن از این میزان سهم شهرستان کرج است.
وی ادامــه داد: متاســفانه طــی هفته های 

گذشــته میزان مرغ تامینی کمتــر از نیاز 
واقعی استان بوده که همین امر باعث شده  
 تعادل بیــن عرضه و تقاضا بــه هم بخورد.

وی توضیــح داد: وقتــی در روز ۱۲۰ تــن 
مرغ تامین آن هم برای کل اســتان تامین 
می شــود بدیهی اســت واحدهــای عرضه 
 در توزیــع بــا مشــکل مواجه می شــوند.
وی اضافــه کــرد: میزان مرغ تامین شــده 
از ســوی جهــاد کشــاورزی  به ســازمان 
صمت تحویل داده می شــود و این سازمان 
هم نســبت به تحویــل آن بــه واحدهای 

 عرضــه بــزرگ و کوچک اقــدام می کند.
حاج محمدی ادامــه داد: کمبود مرغ باعث 
شــده در برخی روزها به برخی از واحدهای 
 عرضه روزانه کمتر از ۱۵۰ کیلو مرغ برســد.

این مســئول گفــت: در هفته هــای اخیر 
به دلیل کمبــود پیش آمده، بــه برخی از 
واحدهــای کــه در کوچه هــای فرعی قرار 
دارند مرغی عرضه نشــده و همین کار آنها 
 را برای ادامه فعالیت ســخت کرده اســت.

این مســئول گفت: تقسیم بندی ای صورت 
گرفته تا واحدهایی که در مناطق پرتردد شهر 

قرار دارند از سهمیه بیشتری برخوردار شوند که 
 این منوط به بهبود وضعیت تامین مرغ است.

رئیــس اتحادیه مرغ فروشــان کرج گفت: 
واحدهای مرغ فروشــی در حــال حاضر با 
ضرر مالی خود را ســرپا نگه داشته اند و به 
ســختی از عهده تامین اجاره مغازه، حقوق 
 کارگران و سایر هزینه های جاری بر می آیند.
وی افزود: سود در نظر گرفته شده برای هر 
کیلو مرغ اندک اســت و اغلب با فروش زیاد 
جبران می شود ولی وقتی توزیع هم کم باشد، 

فعالیت این واحدها با زیان همراه است.

کمبود دوباره مرغ در البرز

کرج  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
با  که  اوباشی  و  اراذل  دستگیری  از 
سرد  سلاح  با  قدرت نمایی  و  عربده کشی 
اقدام به ایجاد رعب و وحشت برای اهالی 
بودندخبرداد کرده  کرج  حصارک   منطقه 
 سرهنگ علی قاسم پور در  جمع خبرنگاران 
با اشاره به بازداشت اراذل و اوباش حصارک 
اظهار داشت: در پی تماس شهروندان با مرکز 
فوریت های پلیسی ۱۱۰ مبنی بر عربده کشی 
شهروندان  برای  وحشت  و  رعب  ایجاد  و 
از سوی یکی از اوباش سابقه دار در منطقه 
»حصارک بالا«، بررسی موضوع در دستور کار 

 ماموران کلانتری 3۲ حصارک بالا قرار گرفت.
محل  به  اعزام  از  پس  ماموران  افزود:  وی 
را  سابقه دار  اوباش  از  یکی  مورد نظر، 
و  غیر عادی  حالت  با  که  کردند  مشاهده 
در دست داشتن یک قبضه قمه اقدام به 
 قدرت نمایی و برهم زدن نظم عمومی می کرد.
بیان  با  کرج  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
و  شده  عمل  وارد  ماموران  اینکه بلافاصله 
نامبرده را دستگیر و  در عملیاتی ضربتی 
به کلانتری منتقل کردند، بیان کرد: متهم 
جمله  از  کیفری  متعدد  سوابق  دارای  که 
تخریب  و  وحشت  و  رعب  ایجاد  شرارت، 

تشکیل  از  پس  بود؛  عمومی  اموال 
پلیس  به  تکمیلی  تحقیقات  برای  پرونده 
شد. منتقل  البرز  استان  عمومی   امنیت 


کلاهبردارفروشندهسئوالاتامتحان

نهاییدرتورپلیسفتا 
سرهنگ رسول جلیلیان سرپرست پلیس 
فتای استان البرز در مورد بازداشت کلاهبردار 
داشت:  اظهار  امتحانی  سئوالات  فروشنده 
گشت زنی  حین  در  فتا  پلیس  ماموران 
اینترنتی و رصد فضای مجازی با یک صفحه 
اینستاگرامی که اقدام به تبلیغ فروش سئوال 

امتحانات نهایی کرده بود، مواجه و بررسی 
دادند. قرار  کار خود  دستور  در  را   موضوع 
وی افزود: در ابتدای تحقیقات مشخص شد 
از  با سوءاستفاده  که گرداننده این صفحه 
ناآگاهی نوجوانان اقدام به فروش سئوالات 
می کند  ریال  میلیون  قیمت ۵  با  تقلبی 
که بلافاصله اقدامات پلیسی در این زمینه 
متهم  اینکه  به  توجه  با  و  گرفته  صورت 
بسیار حرفه ای عمل کرده بود، پس از چند 
ماه تلاش کارشناسان پلیس فتا در نهایت 
شد. شناسایی  صفحه  گرداننده   هویت 
سرپرست پلیس فتا استان البرز اظهار داشت: 

اینستاگرامی  صفحه  گرداننده  ادامه  در 
با  و  دعوت  فتا  پلیس  به  شده  شناسایی 
به  ناچار لب  به  پلیس  مواجهه مستندات 
اعتراف گشوده و به ۵۰ فقره کلاهبرداری به 

ارزش ۲۰۰ میلیون ریال اقرار کرد.

فروشندهسئوالاتامتحاننهاییدرتورپلیسفتا

اراذل و اوباش حصارک دستگیر شدند
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وقتی جســد بی جان کوهنورد 
گمشده در نزدیکی کوه های زیاران 
در اســتان البرز پیدا شد، پزشکی 
قانونــی علت مــرگ او را خفگی 
اعلام کرد و این سرنخی بود برای 
 کشــف راز جنایتــی خانوادگی.

۲۸ خــرداد ماه امســال مأموران 
پلیس شهرستان ســاوجبلاغ در 
جریان گم شدن مردی جوان قرار 
گرفتند. همسر این مرد می گفت 
که شوهرش همیشه جمعه ها برای 
کوهنوردی از خانه خارج می شد و 
صبح آن روز هم برای کوهنوردی 
به شهرســتان آبیک رفتــه اما با 
گذشت چندین ساعت از رفتنش، 
موبایلش خاموش است و خبری از 

او نیست.
با اظهارات ایــن زن، تحقیقات 
مأمــوران برای یافتــن کوهنورد 

گمشــده آغاز شــد تــا این که 
خبر رسید جســد مردی حوالی 
شهرستان آبیک و نزدیکی کوه های 
زیاران پیدا شــده است. او همان 
کوهنورد گمشده بود و در حالی  که 
احتمال می رفت هنگام کوهنوردی 
دچار حادثه شــده، اما پزشــکی 
قانونی اعــلام کرد که روی گلوی 
او آثار خفگی مشــاهده می شود 
 و این مرد به قتل رســیده است.

نخستین مظنون، همسر مقتول 
بود. مأموران برای تحقیقات بیشتر 
به ســراغ این زن رفتنــد و از او و 
دختر ۱6 ساله اش تحقیق کردند 
اما تناقض گویی های مادر و دختر 
درباره مقتول و دلیل رفتن او از خانه، 
 ظن مأموران را به آنها بیشتر کرد.
در این شرایط قاضی پرونده دستور 
بازداشــت هردوی آنهــا را صادر 

کــرد و این مــادر و دختر تحت 
بازجویی قرار گرفتند تا این که به 
 قتل پدر خانــواده اعتراف کردند.

همسر مقتول گفت: شوهرم وضع 
مالی خوبی داشت اما هر وقت از او 
درخواست پول می کردم، مخالفت 
می کــرد و حاضر نبود بــرای ما 
پولــی خرج کند. این رفتار او، من 
و دخترم را اذیــت می کرد تا این 
که تصمیم گرفتیم برای تصاحب 
 اموالــش او را به قتل برســانیم.
شب قبل از حادثه حدود ۲۰ قرص 
خواب در آب طالبی حل کردیم و 
وقتی شوهرم لیوان را سرکشید، به 
خواب رفت و بی هوش شــد. فکر 
می کردیم همه چیز تمام اســت 
اما حوالی صبح متوجه شدیم که 
در حــال به هوش آمدن اســت. 
برای همین طنابی برداشــتیم و 
دور گردنش انداختیم و او را خفه 
کردیم. پس از آن جســدش را در 
صندوق عقب ماشینش گذاشتیم 
و بــه کوه های ســمت زیــاران 
 منتقــل و در آنجا رهــا کردیم.

به گفته سرهنگ محمد نادربیگی، 
رئیس پلیس آگاهی استان البرز، 
متهمان پــس از اقرار به جنایت و 
بازسازی صحنه قتل راهی زندان 

شدند.

همدستی دختر 1۶ ساله و مادرش در قتل پدر



6  شهرستانها

معاون امداد و نجات جمعیت هلال احمر البرز از 
امدادرسانی این جمعیت به روستای کلها در جاده 

کرج - چالوس خبرداد.
بارندگی  اثر  : بر  داشت  اظهار  عباسپور  امیر 
ایجاد سیلاب در روستای کلها  و  های شدید 
شد. رهاسازی  سیلاب  در  گرفتار  ۹خودرو   ، 
وی اضافه کرد: با توجه به بارندگی های شدید 
البرز  استان  مناطق  برخی  در  آبگرفتگی  و 

 ۲:۲۰ ساعت  کلها  روستای  سیلاب  گزارش 
عملیات  هماهنگی  و  کنترل  مرکز  به  بامداد 
اعلام شد که بلافاصله ۲ تیم امدادی از پایگاه 
شهرستانک به محل اعزام و با همکاری نیروهای 
موانع  و  آبگرفتگی  راهداری؛  و  نشانی  آتش 
رفع  و  روستا  این  در  مسیر  آمده  بوجود  و 
شد.  رهاسازی  سیلاب  در  گرفتار   ۹خودرو 
در  ازادبر  روستای  همچنین  کرد:  اضافه  وی 

شد  حادثه  دچار  نیز  چالوس   - کرج  جاده 
سایر  همراه  به  احمر  هلال  امدادگران  که 
اعزام شدند.  به محل   دستگاه خدمات رسان 
هشدار  اعلام  اولیه  ساعات  از  افزود:  عباسپور 
امدادی  های  تیم  کلیه  هواشناسی،  سازمان 
در  تا  هستند  باش  آماده  حال  در  استان 
خدمات  احتمالی  سوانح  حوادث  بروز  صورت 
 امدادی در اسرع وقت به همشهریان ارائه شود.

وی از عموم مردم خواست در صورت نیاز امدادی 
به سامانه ۱۱۲ هلال احمر تماس حاصل نمایند.

عزیزی سرپرســت اداره منابع طبیعی و 
آبخیزداری شهرستان چهار باغ از ازاد سازی 
۱۵ هزار مترمربع از اراضی ملی پلاک ۱7۴ 
 اصلی موســوم به اســماعیل آباد خبر داد.

ایشــان این اجــرای حکم را در راســتای 
تبعیــت از موازین منــدرج در تبصره یک 
ذیل ماده ۵۵ قانــون حفاظت از جنگلها و 
مراتع خواند که  با دستور دادستان از دست 
 متصرفان خارج و به دولت باز گردانده شــد.

وی خاطر نشان کرد: با توجه به اهمیتی که 
عرصه  های منابع طبیعی از لحاظ زیســت 
محیطــی و اقتصادی دارند، ما معتقدیم که 
حفاظت از این منابع تعطیل شدنی نیست و به 
همین علت حفظ و حراست از اراضی ملی را  
پراهمیت می دانیم و تاکید کرد: یگان حفاظت 
شهرستان چهارباغ به صورت شبانه روزی از 
این اراضی حفاظت و با هرگونه تغییر کاربری 
 و ســودجویی طبق قانون برخورد می کند.

وی از دوســتداران طبیعت خواســت که 
در صــورت مشــاهده هرگونــه تخریــب 
و تصــرف اراضی ملــی مراتب را فــورا از 
طریــق ســامانه ۱۵۰۴ یــا ۱3۹ به یگان 
 حفاظــت منابع طبیعــی اطــلاع دهند.

ایشان در ادامه افزود: این رفع تصرف با حضور 
عوامــل نیروهای یگان حفاظــت اداره کل، 
شهرستان های چهارباغ، ساوجبلاغ و نظرآباد 

به مرحله اجرا در آمد.

امدادرسانی به روستای سیل زده کلها 
درجاده کرج - چالوس

رفع تصرف 15 هزار متر از اراضی ملی چهارباغ

عضو هیئت مدیره عمران شــهر جدید 
هشــتگرد با بیان اینکه “حدود ۴۰ درصد 
مســکن مهر این شهر در دســت دلالان 
است” گفت: به این افراد درباره عدم مراجعه 
 برای تعیین تکلیف هشدار جدی می دهیم.
 محمدعلی حاجی زاده با اشــاره به آخرین 
وضعیت پروژه های مسکن مهر شهر جدید 
هشــتگرد، اظهار کــرد: حــدود ۴۹ هزار 

مســکن مهر ساخته شــده که حدود 3۵ 
 هزار واحد آن متقاضی موثر داشــته است.

وی با بیان اینکه در شــهر جدیدهشتگرد 
بــا خرید و فروش واحدهای مســکن مهر 
توســط دلالان مواجه هســتیم، افزود: این 
افراد به واســطه اینکه نیازی به اســتفاده 
از مســکن ندارنــد به تبــع آن هیچ گونه 
ســهمی در فــروش اقســاطی ندارنــد و 
 پروســه تحویل واحد را انجــام نمی دهند.

وی ادامــه داد: حــدود 3۰۰ میلیارد تومان 
آورده اولیه متقاضیان بر اساس تفاهمنامه 
باید تکمیل وجه می شــد که این کار انجام 

نشده است. طبق بررسی های به عمل آمده 
و طبق اظهارنامه های ارسال شده، مشخص 
شده خیلی از این واحدها واگذار شده و بیشتر 
 واحدها در اختیار دلالان مسکن مهر است.

وی تأکید کرد: بر اســاس مصوبه شــورای 
مســکن واحدهای آماده تحویل مشمول 
هزینه های نگهداری است و باید در مرحله 
 اول هزینه های مربوطــه را پرداخت کنند.

عضو هیئت مدیره شرکت عمران شهرجدید 
هشتگرد گفت: در مرحله دوم تمام واحدهای 
خالی که دلالان بــرای تحویل آن مراجعه 
نکرده اند به امور مالیاتی معرفی می شــوند 

 و نســبت به اخذ مالیات اقدام خواهد شد.
حاجــی زاده تصریح کرد: در مرحله ســوم 
واحدهای مســکن مهر را از یــد و اختیار 
دلالان خارج می کنیم و آنها را به واحدهای 
زیر 3۰ درصد پیشــرفت فیزیکــی ارجاع 
می دهیم. واحدهای آمــاده تحویل دلالان 
 را نیز به متقاضیان واقعی تحویل می دهیم.
وی بــا بیان اینکــه حــدود ۴۰ درصد از 
واحدهای مســکن مهر هشتگرد در دست 
دلالان است، اضافه کرد: واحدهای مسکن 
مهر فاقد عارضه حقوقــی را تا پایان دولت 

دوازدهم به متقاضیان تحویل خواهیم داد.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی فرماندار 
فردیس اعــلام کرد که روزانــه حدود ۲۰۰ 
نفر در این شهرســتان به بیماری کووید ۱۹ 
مبتلا می شوند که انجام اقدامات پیشگیرانه 
 بــرای مهــار این بیمــاری ضروری اســت.

علیرضا صیاد در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: 
عادی انگاری برخی از شهروندان، شهرستان 
 فردیس را دوباره وارد وضعیت قرمز کرونایی کرد.

وی بیان داشت: تیم های نظارتی اصناف فردیس 
به ۲ برابر افزایش پیدا کردند و تمام تلاش بر 
 تقویت حوزه نظارتی برای مهار کرونا اســت.

معاون سیاسی ،امنیتی و اجتماعی فرماندار 

فردیس گفت: هیچ ابزاری به اندازه همراهی و 
همکاری مردم شهرستان فردیس نمی تواند بر 
کاهش مبتلایان به ویروس کرونا تاثیرگذار باشد 
 بنابراین از مردم تقاضا می شود ما را یاری کنند.

صیاد افــزود: پیک پنجم با شــیوع ویروس 
کرونا دلتا همراه شــده و ســرعت انتشــار 
. ابتــلای آن ســریع اســت  و   ویــروس 

شــیوع  ابتــدای  از  داشــت:  بیــان  وی 
ویــروس کرونا تاکنــون ۹۵۱ نفــر در این 
 شهرســتان جان خود را از دســت داده اند.
صیاد ، آمار واکسیناسیون انجام شده در دز اول 
را ۲۰ هــزار و ۱۱۲ واحد و در دز دوم را قریب 

به هفت هزار و ۸۰3 واحد اعلام کرد و افزود: 
خوشبختانه روند واکسیناسیون در شهرستان 
با سرعت رضایت بخشی در حال انجام است 
 و هیچ گونه مشکلی در این مسیر وجود ندارد.

وی گفت : هرگونه کم توجهی ، عدم رعایت 
پروتکل های بهداشتی ، عادی انگاری ، افزایش 
ترددها و عدم اســتفاده از ماســک وضعیت 
شهرســتان را به بحران جدی خواهد رساند 
 و در آن صــورت همه متضرر خواهند شــد.

شهرستان فردیس 6۰۰ هزار نفر جمعیت در 
جنوب کلانشــهرکرج مرکز استان البرز قرار 

دارد.

هشدارجدیشرکتعمرانهشتگردبهدلالانمسکنمهر؛

واحد را تحویل نگیرید آن را پس می گیریم

 روزانه ۲00 نفر در فردیس به کووید مبتلا می شوند

اخــــــــبار

اضافه شدن دو دستگاه اتوبوس 
به ظرفیت ناوگان حمل و 
نقل عمومی مشکین دشت

حسین بغدادی شهردار مشکین دشت با اعلام 
این خبر افزود؛ در راستای حل مشکلات شهروندان 
شــهرک بعثت و مهندســی زراعی دو دســتگاه 
اتوبوس از روز شــنبه ۱۹ تیــر ۱۴۰۰ به ظرفیت 
 ناوگان اتوبوسرانی مشکین دشت اضافه خواهد شد.
بغدادی ضمن تشکر از مساعدت سازمان اتوبوسرانی 
شهرستان کرج از زحمات و تلاشهای پیگیر سازمان 
حمل و نقل مشکین دشت در راستای راه اندازی این 
دو دستگاه اتوبوس تصریح کرد؛ شهرداری مشکین 
دشــت جهت ایجاد رفاه شهروندان و کاهش زمان 
انتظار آنان در ایستگاه اتوبوس ، تمام تلاش خود را 

به کار می گیرد.

رئیس بهزیستی اشتهارد میزبان 
مسئولین شهرستان بود

سرهنگ پاشایی فرمانده سپاه به همراه سرهنگ 
حکیم زاده معاون و خبرنگار فرهنگی شهرســتان 
جهــت تبریک فرارســیدن هفته بهزیســتی در 
محل دفتر کار رئیس بهزیســتی اشتهارد حضور 
بهــم رســانده و از زحمــات بی دریــغ »بهجت 
بهــروزی« رئیــس اداره و پرســنل دلســوز و 
 زحمت کش شهرستان اشــتهارد تقدیر نمودند.

در این جلســه » بهجت بهــروزی « رئیس اداره 
بهزیستی شهرستان اشتهارد در رابطه با خدمات 
ارزشمند سازمان بهزیستی و خدمت به جامعه هدف 
و افراد دارای معلولیّت صحبت کرد و گزارشــی از 
 عملکرد این اداره در شهرستان اشتهارد ارائه نمود.

میهمانان حاضر در این نشست در راستای پبشبرد 
اهداف سازمان در زمینه های مختلف از جمله اردوی 
جهادی و فعالیتهای پیشگیری از آسیبهای اجتماعی 

در شهرستان اشتهارد اعلام همکاری نمودند.

شماره ۵3/ تیر ماه ۱۴۰۰

دکترمیرمحمدعلی حسینی مدیرکل انتقال 
خون با دکتر زهرا عربشــاهی رئیس سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی البرز دیدار و گفتگو کرد 
. جلسه ای با حضور دکتر حسینی مدیرکل 
انتقال خون با دکتر عربشاهی رئیس سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی اســتان  درخصوص 
بررســی اعتبارات انتقال خون  در ســازمان 
 مدیریت و برنامه ریزی اســتان برگزار شد .

دکترحسینی ضمن ارائه گزارشی از عملکرد 
انتقــال خون اســتان درخصوص بررســی 
اعتبــارات از جمله اعتبــارات تملک دارایی 

های سرمایه ای و تکمیل پروژه نیمه ساخته 
مرکز جامع اهدای خون جهت ارائه خدمات 
بهتر به اهداکنندگان خون سخنانی را بیان 
نمــود وخواســتار همکاری بیــش از پیش 
 سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان گردید.
دکترزهرا عربشــاهی ضمن تائید خدمات و 
نقش موثر سازمان انتقال خون در تامین خون 
و فرآورده های خونی مورد نیاز بیماران مراکز 
 درمانی استان قول مساعد و همکاری را داد.

گفتنی اســت زهــرا عربشــاهی ازمروجان 
فرهنگ حسنه اهدای خون می باشد. پرسنل 

ومسئولین ســازمان مدیریت و برنامه ریزی 
استان همواره با اهدای خون به صورت مستمر 
یاریگر ســازمان و بیماران نیازمند به خون و 

فرآورده های حیات بخش هستند .

دیدار مدیرکل انتقال خون بارئیس سازمان مدیریت 
و برنامه ریزی استان البرز
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رئیس ســازمان ساماندهی مشاغل شهری و 
فرآورده های کشاورزی شــهرداری کرج گفت: 
همزمان با روز جهانی بدون پلاستیک، ستفاده 
از کیسه های پلاستیکی در میادین میوه و تره بار 

کرج ممنوع شد.
احمــد خیــری  اظهار کــرد: امــروز، روز 
جهانــی بدون پلاســتیک اســت. بــا صدور 

ابلاغی اســتفاده از کیســه های پلاستیکی در 
 میادین میوه و تره بار کرج ممنوع شــده است.

وی تاکید کرد: کیسه های تجدید پذیر با شعار 
»من کرج را دوست دارم« به شکل انبوه تولید و 

در اختیار غرفه داران قرار گرفته است.
رئیس ســازمان ساماندهی مشاغل شهری و 
فرآورده های کشاورزی شهرداری کرج اضافه کرد: 

همزمان با روز جهانی بدون پلاستیک در بازار لاله 
۱۰۰ هزار کیسه پارچه ای و کیسه کاغذی توسط 
 آموزش گران سازمان مدیریت پسماند توزیع شد.
به گفته خیــری این برنامه با محوریت معاونت 
خدمات شهری انجام شده و آموزش گران در بازار 
لاله حضور دارند تا آموزش های لازم به شهروندان 

ارائه شود.

 رئیس ســازمان عمــران و بازآفرینی 
فضاهــای شــهری شــهرداری کــرج 
مناطــق  در  قرائت خانــه   ۱۰ گفــت: 

کم برخــوردار شــهر باهــدف افزایش 
می شــود. احــداث  مطالعــه   ســرانه 

علیرضا عاقلــی در بازدیــد از پروژه های 

احــداث قرائت خانه و زمین ورزشــی در 
مناطق کم برخــوردار، اظهار کرد: احداث 
۱۰ قرائت خانــه باهدف افزایش ســرانه 
مطالعــه و ایجاد فضایی بــرای برگزاری 
کلاس های آموزشــی و کمک آموزشی از 
سال گذشــته در دستور کار سازمان قرار 

گرفت.
وی همچنین تأکید کرد: احداث ۱۰ زمین 
ورزشــی باهدف افزایش سرانه مکان های 
تفریحی و ورزشی در مناطق کم برخوردار 
نیز در دســتور کار بوده که تاکنون بخش 

زیادی از عملیات اجرایی پروژه یادشده طبق 
 زمان بندی و برنامه ریزی انجام شــده است.

رئیس سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای 
شهری شهرداری کرج افزود: با بهره برداری 
از این قرائت خانه ها و زمین های ورزشــی و 
همچنین تجهیز هر چه بیشتر پارک ها در 
مناطق کم برخوردار شهر، نیاز شهروندان 
به مراکز تفریحی، فرهنگی و ورزشی جهت 
گذران اوقات فراغت تأمین شده و همچنین 
ارتقای ســطح کیفی زندگی ساکنان این 

مناطق بیش ازپیش فراهم می شود.

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی اســتان 
البرز با بیان این کــه هرگونه تغییر در اجرای 
طرح های ترافیکــی و اطلاعیه هــای مرتبط 
با ســتاد کرونا اعلام خواهد شــد از تعطیلی 
 مرکز تعویض پلاک خــودرو در البرز خبر داد.
به گزارش ایلنا از البرز، سرهنگ غلامعلی شرق 
در ارتباط با تعطیلی مرکز تعویض پلاک استان 
اظهار داشــت: به دلیل شــیوع ویروس کرونا 
و به منظور حفظ ســلامت شهروندان ضمن 

هماهنگی های به عمل آمده با ستاد مبارزه با 
کرونا در اســتان و برابر اعلام پلیس راهور ناجا 
از روز چهارشنبه ۱6 تیر ماه سال جاری، مرکز 
 تعویض پلاک البرز تا اطلاع بعدی تعطیل است.

وی افــزود: کلاس هــای آمــوزش آئین نامه 
و فنی در ســطوح مختلف نیــز برابر تصمیم 
ستاد مقابله با کرونا کشــور در آموزشگاه های 
رانندگی تا اطلاع بعدی و فراهم شدن شرایط 
ایمنــی لازم تعطیــل اســت و فقــط آزمون 

هــای عملی رانندگی با رعایــت پروتکل های 
 بهداشــتی در آموزشــگاه ها انجام می شود.
رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی استان البرز 
در پایان با بیان این که هرگونه تغییر در اجرای 
طرح های ترافیکــی و اطلاعیه های مرتبط در 
این زمینه از طریق پلیس راهنمایی و رانندگی 
اعلام خواهد شد از شهروندان خواست به منظور 
پیشگیری از شیوع این بیماری از مسافرت های 

غیر ضرروی خودداری کنند.

همزمانباروزجهانیبدونپلاستیک؛

استفاده از کیسه های پلاستیکی
در میادین میوه و تره بار کرج ممنوع شد

احداث 10 قرائت خانه در کرج

رئیسپلیسراهنماییورانندگیاستانخبرداد؛

تعطیلی مرکز تعویض پلاک خودرو البرز تا اطلاع بعدی
اخبار

تابلوهای تبلیغاتی 
غیرمجاز از سطح منطقه 

۹ جمع آوری شدند

مدیر منطقه ۹ شهرداری کرج گفت: عملیات 
حذف تابلوهای تبلیغاتی غیر مجاز این منطقه به 

طور مستمر ادامه دارد.
آرش یگانــی  با اعلام این خبر اظهار داشــت: 
نصب بدون ضابطه و بدون مجوز تابلوهای تبلیغاتی 
از عوامل دخیل در بروز آشــفتگی در نما و منظر 

شهری است.
یگانی با تاکید بر ضرورت جمع آوری تابلوهای 
غیرمجاز از سطح منطقه ۹ کرج گفت: پاکسازی 
معابر از تابلوها و بنرهای غیرمجاز با توجه به اهمیت 
سیمای شهری در ایجاد آرامش، نشاط اجتماعی، 
حفظ و افزایش بهداشت روانی جامعه و ضرورت 
پیشــگیری از اختلال در سیمای شهری صورت 

می گیرد.
وی در ادامه گفت: این عملیات به همت حوزه 
زیباسازی و خدمات شــهری منطقه به صورت 
مرحله ای و با در نظر گرفتن اولویت های مشخص 

به طور مستمر در حال انجام است.

ساخت وساز غیرمجاز تضییع 
حقوق شهروندی است 

مدیر منطقه ۲ شهرداری کرج گفت: برخورد جدی 
و قاطع با ساخت وســازهای غیرمجاز گامی مهم 
در راستای جلوگیری از تضییع حقوق شهروندی 

است.
مرتضــی جلالیــان از برخــورد قاطــع بــا 
ساخت وسازهای غیرمجاز در این منطقه خبر داد 
و گفت: عوامل کنترل نظارت منطقه در راستای 
حفظ اراضی کشــاورزی و باغات، اقدام به تخریب 

ساخت وسازهای غیرمجاز کردند.
وی افزود: در این راستا عوامل منطقه بر اساس 
تبصره ۲ مــاده ۱۰ قانون حفــظ کاربری زراعی 
و باغ هــا با شناســایی، اخطــار و توقف عملیات 
ساختمانی غیرمجاز در اراضی حریم منطقه، به رفع 

اثر ابنیه ها و ساخت وسازهای غیرمجاز پرداختند.
مدیر منطقه ۲ شهرداری کرج گفت: سودجویی 
از زمین هــای کشــاورزی در قالب تغییر کاربری 
غیرمجاز از چالش های مهم مدیریت شــهری در 
محدوده حریم شــهری است که با برنامه ریزی و 
تدابیری که درگذشته صورت گرفته این مهم در 

اولویت امور در شهرداری قرار داشته است.

رئیس ســازمان سیما، منظر و فضای سبز 
شهری شــهرداری کرج از اجرای طرح کاشی 
 شکســته بر پایه هــای پل حامی خبــر داد.
پیمان بضاعتی پور با اشــاره به انجام عملیات 
زیباســازی پایه هــای پل حامــی با تکنیک 
کاشــی شکســته، گفت: فراینــد هنری و 
 آماده سازی کاشــی ها در مراحل نهایی است.
وی با اشــاره به اهمیت بهسازی و زیباسازی 
جداره معابر شــهری، گفت: تلاش می کنیم 

سازه های خشــک و بی روح بتنی با نمادهای 
بومی و برگرفته از فرهنگ و آداب ورسوم ایرانی 
 در بســتری کاملاً امروزی بدنه ســازی شود.

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری 
شــهرداری زیباسازی ســازه های بتنی را در 
تلطیف فضاهای شهری و تأمین آرامش روحی 
شهروندان تأثیرگذار دانست و گفت: حجم تردد 
از پل حامی که در ورودی شهر قرارگرفته بالا 
اســت از همین روی زیباســازی نمای آن در 

 دستور کار اداره هنرهای شهری قرارگرفته است.
به گفته بضاعتــی پور در اجــرای پروژه های 
عمرانــی شــهر پیوســت های زیباســازی 
 بیــش از گذشــته محــور توجــه اســت.

وی همچنین افزود: زیباســازی و بهســازی 
فضاهای شهری اعم از نقاشی دیواری، بهسازی 
و نوسازی آب نمای میادین و نصب الِمان های 
جدید، نورپردازی و اســتقرار مبلمان شهری 
نما و منظری شهراست.ازجمله اقدامات معاونت زیباسازی برای تغییر 

مدیر منطقه ســه شــهرداری کرج گفت: 
عملیات عقب نشــینی دیوار پایــگاه هوایی 
 ناجا بــه منظور تعریض بلوار ارم انجام شــد.

علی آرایی با اشاره به اینکه روند اجرایی طرح 
تعریض بلوار ارم به ســرعت در حال پیگیری 
است، گفت: اجرای عملیات عقب نشینی دیواره 
و سازه ضلع غربی پایگاه هوایی ناجا مهرشهر 

انجام شد.
وی به اهمیت عقب نشــینی دیــوار پایگاه 
هوایــی ناجــا به عنــوان یکــی از مهم ترین 
معارضین این پروژه اشــاره کرد و گفت: این 
اقدامــات طبق هماهنگی های انجام شــده با 

معاونت مهندسی کل ناجا و فرماندهی نیروی 
 انتظامی اســتان البرز صورت گرفته اســت.

مدیر منطقه ســه شــهرداری کرج به بازدید 
و جلســات متعــدد بــا فرمانــده معاونت 
مهندســی ناجا و فرمانده نیــروی انتظامی 
اســتان البــرز با شــهردار کلان شــهر کرج 
اشــاره کرد و گفت: ایــن مهم با حمایت های 
 اعضای شــورای شــهر محقق شــده است.

آرایــی ضمن تشــکر از همراهــی و همدلی 
فرماندهان ناجا که دلسوزانه برای اجراشدن این 
پروژه نهایت همکاری را داشتند، افزود: تعریض 
 این بلوار در کاهش ترافیک تأثیر بسزایی دارد.

وی تحقــق این مهم و تکمیل ایــن پروژه را 
باعث آرام ســازی ترافیــک و امنیت جاده ای 
دانســت و گفت: با توجه به اینکــه بلوار ارم 
به عنوان شــریان اصلی ورود و خروج شــهر 
در حوزه جنوب غربی محســوب می شــود، 
تملک و آزادسازی این محور باهدف سهولت 
 دسترسی شــهروندان در حال پیگیری است.

اجرای پروژه تعریض بلوار ارم به عنوان یکی از 
طولانی ترین شریان های شهر که باعث ایجاد 
ترافیک در محدوده اصلی مهرشــهر شده از 
اولویت های مناطق سه و چهار است که طبق 

برنامه ریزی و در حال انجام است.

زیباسازی پایه های پل »حامی« با کاشی شکسته

عملیات عقب نشینی دیوار پایگاه هوایی ناجا انجام شد
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رئیس ســازمان حمل ونقل بار و مســافر 
شــهرداری کــرج از آغــاز واکسیناســیون 
داد. خبــر  کرجــی   تاکســی داران 

به گزارش ایلنا از البرز، منوچهر خســرو زاده 
در ارتباط با پیشــگیری از شــیوع ویروس 
کرونا، اظهار کــرد: با توجه به اهمیت تزریق 
واکسن کرونا، واکسیناسیون رانندگان اتوبوس 
 شهری در روزهای پنجشنبه و جمعه انجام شد.

وی با اشاره به اینکه رانندگان بیش از هر قشر 

دیگری در معرض ابتلا به کووید ۱۹ اســت، 
گفت: واکسیناسیون رانندگان ناوگان عمومی 
با پیگیری های شــهرداری کــرج و به همت 
 علوم پزشکی استان البرز در حال انجام است.
رئیــس ســازمان حمل ونقل بار و مســافر 
شــهرداری کــرج در بخش دیگــری تعداد 
رانندگان تاکســی در کــرج را ۱۴ هزار نفر 
اعلام کرد و گفت: واکسیناسیون این عزیزان 
 از روز گذشته در چند مرکز آغاز شده است.

خســرو زاده تأکیــد کرد: واکسیناســیون 
راننــدگان تاکســی در پایــگاه خودرویی 
دانشــگاه خوارزمی، سالن ۵ آذر محمدشهر، 
و  مهردشــت  شــهدای  ورزشــی  ســالن 
 ســالن ولایت کمالشــهر انجام می شــود.

وی همچنیــن تأکید کرد: از امروز شــنبه 
بیست وششم تیرماه واکسیناسیون در محل 
سازمان حمل ونقل بار و مسافر شهرداری کرج 

ادامه خواهد داشت.

رئیــس ســازمان مدیریت آرامســتان های 
شهرداری کرج گفت: آماده هرگونه همکاری و 
انعقاد تفاهم نامه با شهرداری صفادشت جهت 
 ارائــه خدمات به خانواده های عزادار هســتیم.

 معاون خدمات شــهری و مسئولان شهرداری 
صفادشــت با حضور در آرامســتان بهشــت 
ســکینه)س(، با حمیدرضا عســگری رئیس 
ســازمان مدیریت آرامســتان های شهرداری 
 کــرج نشســت مشــترکی برگــزار کردنــد.

در این نشست مشترک که معاون فنی و اجرایی، 
رئیــس اداره متوفیات، رئیس اداره فنی عمرانی 
و مسئول آرامستان بهشت علی )ع( نیز حضور 
داشتند، نحوه پذیرش اموات شهر صفادشت در 
 آرامستان بهشت علی)ع( استان البرز بررسی شد.

مسئولان شهرداری صفادشت با اشاره به اینکه 
این شهر هم اکنون حدود ۵۰ هزار نفر جمعیت 
دارد، خواهان تعامل هرچه بیشــتر شهرداری 
کرج جهــت ارایه خدمات و پذیرش اموات صفا 

 دشــت در آرامستان بهشــت علی)ع( شدند.
در ایــن جلســه حمیدرضا عســگری رئیس 
سازمان مدیریت آرامستان های شهرداری کرج 
در خصــوص روند اجرای امــور و ارائه خدمات 
به خانواده های عزادار در دو آرامســتان بهشت 
سکینه)س( و بهشت علی)ع( مطالبی را ارائه و 
اعلام کرد: آماده هرگونه همکاری و انعقاد تفاهم 
نامه با شهرداری صفادشت جهت ارائه خدمات به 

خانواده های عزادار هستیم.

نماینــده مردم کرج، فردیس، اشــتهارد . 
آســارا در مجلس شــورای اسلامی از محله 
حصــارک بازدید و بر ســاماندهی ضایعات 
 فروشــی های در ایــن منطقــه تأکید کرد.

 علیرضا عباسی، نماینده مردم کرج، فردیس، 
اشــتهارد و آسارا در مجلس شورای اسلامی 

در بازدیــد از محله حصــارک از نزدیک به 
بررسی مشکلات بلوار شهید ایرانی و اقدامات 
 صــورت گرفتــه در این منطقــه پرداخت.

عباسی با انجام این بازدید در جریان مشکلات 
به وجود آمده توســط ضایعــات فروش ها 
در ایــن بلــوار و اقداماتی کــه در خصوص 

 ســاماندهی آن ها صورت گرفته، قرار گرفت. 
نماینده مــردم کرج، فردیس، اشــتهارد و 
آسارا در مجلس شورای اسلامی با تأکید بر 
ساماندهی ضایعات فروشی ها و انتقال آن ها 
به مکان مناسب تر خواستار تشکیل جلسه ای 

برای حل مشکلات یادشده، شد.

تزریق واکسن کرونا به رانندگان تاکسی در کرج آغاز شد

آمادگی آرامستان های کرج برای ارائه خدمات به خانواده های عزادار صفادشت

تأکید بر ساماندهی ضایعات فروشی های حصارک
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اخبـــــار

علت قطع برق،
استخراج رمز ارز نیست

به گزارش مشرق مجتبی توانگر نماینده تهران در توئیتی 
نوشت:

درخصوص ارتباط احتمالی قطعی برق و اســتخراج 
رمزارزهــا، موضوع را در کمیته اقتصاد دیجیتال مجلس 

بررسی کردیم:
- ظرفیت اسمی تولید برق در کشور: ۸۵۰۰۰ مگاوات
- ظرفیت واقعی تولید برق در کشور: 6۰۰۰۰ مگاوات

- میــزان برق مصرفی در صنعت اســتخراج)در دنیا(: 
۱۲۰۰۰ مگاوات

 - ســهم میزان بــرق مصرفی در صنعت اســتخراج؛
واحدهای مجاز: 3۰۰ مگاوات

*واحدهای غیرمجاز: 3۰۰مگاوات
- ســهم برق صنعت استخراج در کشــور از کل برق 

تولیدی: ۱ درصد
علت قطع برق، اســتخراج رمزارز نیست. علت؛ توقف 

سرمایه گذاری و فرسودگی شبکه توزیع و تولید است.

آدرس هایی در البرز وجود 
دارد که قطعی برق ندارند

سرپرست شرکت توزیع برق البرز گفت: آدرس هایی در استان 
وجود دارد که برق آنها هرگز قطع نمی شود چون این مشترکین 

در مسیر فیدرهای مراکز حساس قرار دارند.
رامین فرج در گفت وگو با ایسنا با اشاره به علت اصلی 
قطع برق در البرز اظهار کرد: چند علت دست به دست هم 
 داده اند تا در تابستان امسال چنین شرایطی را تجربه کنیم.
وی با اشاره به اینکه افزایش بی سابقه میزان مصرف برق 
در ســال جاری یکی از این دلایل است، افزود: به عنوان 
مثال امسال در بخش صنعت شاهد افزایش ۲۵ درصدی 
 مصرف برق در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته هستیم.
وی توضیــح داد: البته نباید فراموش کنیم کم بارشــی 
امســال هم باعث کاهش ذخیره آب پشــت ســدها و 
 به تبع آن کاهش تولید نیروگاه های آبی شــده اســت.

وی اضافه کرد: در حال حاضر امکان استفاده از ظرفیت 
نیروگاه های آبی در تمام طول شبانه روز برای تولید برق 
وجود ندارد. به علاوه امســال چاه های کشاورزی که در 
سنوات گذشته از اواخر خرداد وارد مدار مصرف می شدند 
 به دلیل گرما و کم بارشی از اواخر فروردین وارد مدار شدند.

فرج تاکید کرد: در میان نباید تاثیر قابل اســتخراج رمز 
 ارزها که را در فرایند افزایش مصرف برق نادیده بگیریم.

این مســئول اضافــه کرد: بــرای جبران ایــن کمبود 
در نهایــت جدول زمانبندی شــده قطعی بــرق برای 
 مناطق مختلف اســتان تدوین و اجرایی شــده است.

وی تاکید کرد: واقعیت این اســت اگر مصرف به همین 
شــکل ادامه داشته باشد، قطعی برق تا پایان فصل گرما 
ادامه خواهد داشت ولی اگر مردم همکاری کنند و مدیریت 
 مصرف داشته باشند، می توانیم از این پیچ بحرانی عبور کنیم.

سرپرســت شــرکت توزیع بــرق البرز با بیــان اینکه 
افزایش دمای هــوا خواه ناخواه باعــث افزایش مصرف 
برق می شــود، گفت: بــه ازای هر درجــه افزایش دما 
 حــدود هــزار مــگاوات افزایش مصــرف بــرق داریم.

وی افــزود: مصــرف روزانه برق در کشــور در اوج پیک 
مصرف بین 66 تا 67 هزار مگاوات اســت و پیش بینی 
می شــود از این میزان حــدود ۱۵ درصد کمبود تولید 
 داشــته باشــیم یعنی چیزی حدود ۱۰ هزار مگاوات.
فرج اضافه کرد: در حال حاضر برنامه زمانبدی قطعی برق 
در هفت بلوک با خاموشــی های دو ساعته در حال اجرا 
است ولی طی چند روز گذشته افزایش مصرف باعث شده 
 در برخی مناطق برق مشترکین در دو نوبت قطع شود.

این مســئول در پاسخ به اینکه آیا برنامه قطعی برق در 
همــه مناطق اعمال می شــود، توضیح داد: در اســتان 
البرز 3۸۰  فیدر تغذیه کننده ۲۰ کیلوولتی وجود دارد 
 که تنها ۴۰ مورد از آنها در برنامه خاموشــی قرار دارند.

رئیس شــورای اسلامی شــهر کرج گفت: 
با آســودگی خیال صندلی مســئولیت را به 
 نمایندگان دوره ششــم تحویــل می دهیم.
اکبر ســلیم نژاد در حاشیه دویست و پنجاه و 
سومین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر در 
جمع خبرنگاران اظهار داشت: شورای پنجم 
کرج که در قالب لیســت امید اعتمادِ مردم را 
جلب کرده بود امروز در حالی عرصه مسئولیت 
و خدمــت را تحویل نمایندگان دوره آتی می 
دهد که شــاهد فعالیت افرادی با تحصیلات 
عالیه، سوابق خوب اجرایی، برخورداری از روحیه 

سلامت و پاکدستی و دلسوزی برای صیانت از 
 منافع شهر و شهرداری در دوره کنونی بودیم.

وی افزود: البته عده ای نخواستند یا نتوانستند 
درک خوبــی از عملکرد و روحیاتِ شــورای 
پنجم کرج داشته باشند، تفسیرِ ما از خدمت 
در مدیریت شــهری سیاسی و جناحی نبود 
بلکه ما مشــی شفاف ســازی، پاسخگویی، 
محرومیت زدایی، توســعه سرانه ها، تکمیل 
طــرح های نیمه تمــام و عدالــت در توزیع 
امکانات شــهری و محله محوری را در پیش 
گرفتیم و این خدمات قطعاً از نظر الهی و رسانه 

 هــا و جریان های منصــف دور نخواهد ماند.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج با تشکر از همه 
دلسوزانی که در مسیر خدمتِ به مردم دستِ 
ما را گرفتند و به ویژه برای تکمیل قطار شهری 
و بزرگراه سردار سلیمانی مساعدت داشتند و 
مدیریت شهری را در خریداری اتوبوس های 
نو یاری کردند، گفت: در دوره کنونی کارهایی 
را شاهد بودیم که طی دهه یا دهه های قبل 
سابقه نداشته است، همین خریداری اتوبوس 
های نو مثال خوبی اســت یا قطار شهری که 
اکنون در مرز افتتاح قرار دارد و وقتی تحویلِ 

ما شــد انبوهی از مشــکلات اداری و مالی و 
اختلافات کارفرما و مجری را یدک می کشید.

مدیــر منطقــه چهار شــهرداری کــرج از 
تخریــب پنج مورد ســاخت و ســاز غیرمجاز 
 در این منطقــه طی هفته گذشــته خبر داد.

محمــد یســاولی با اعــلام این خبــر، اظهار 
کــرد: برخورد و جلوگیری از ســاخت و ســاز 
غیرمجــاز در راســتای پیشــگیری از احداث 

ســاختمان های غیر اصولی انجام می شــود و 
 اقدامی مثبت به سوی منفعت شهروندان است.
وی با اشــاره به اینکه روند تخریب ســاخت و 
ســاز غیرمجاز به طور مداوم ادامــه دارد، افزود: 
با نظارت مســتمر و دقیق بر ساخت و سازهای 
غیرمجاز بــه ویژه در زمین هــای بایر منطقه، 
 ایــن عملیات بــا جدیت پیگیری می شــود.

مدیر منطقه چهار شهرداری کرج با بیان اینکه 
ساخت و ســاز غیرمجاز و تخلفات ساختمانی 
موجب تخریب بافت و چهره شــهری می شود، 
عنوان کرد: مقابله با ســاخت و ساز غیرمجاز با 
همکاری مراجع قضاییه طور مســتمر در حال 

انجام است.

مدیــرکل دفتــر نوســازی و تحــول 
امضــای  از  کــرج  شــهرداری  اداری 
تفاهم نامــه با ســازمان فرهنگی به منظور 
 برگــزاری دوره های آموزشــی خبــر داد.
حمید قاســمی اظهار کرد: پیرو جلسه ای 
کــه در دفتر نوســازی و تحــول اداری با 
حضور رئیس سازمان فرهنگی و اجتماعی 
و کارشناســان مربوطه برگزار شــد، مقرر 
شــد حجــم کمــی و کیفــی دوره های 
 آموزشی مشــارکتی پیش رو افزایش یابد.

مدیرکل دفتر نوسازی و تحول اداری شهرداری 
کرج اضافه کرد: اجــرای این مهم قطعاً در 

مسیر افزایش تعاملات وظایف تعریف شده 
 مشــترک نقش بســزایی خواهد داشت.

قاســمی تأکید کرد: این دوره ها با رویکرد 
مجازی و حضوری در دستور کار قرار خواهد 

داشت.

با آسودگی خیال صندلی مسئولیت را به نمایندگان دوره ششم تحویل می دهیم

تخریب 5 مورد ساخت وساز 
غیرمجاز در منطقه چهار

دفتر نوسازی و تحول اداری با سازمان 
 فرهنگی تفاهم نامه امضا کردند
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